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رئيس دومای روسيه: 

  حق با طرفداران توسعه مناسبات با ايران بود

شاخه سبز - رئیس دومای روسیه با اشاره به سیر مناسبات تهران 

–  مسکو در دهه های اخیر گفت: بعد از تحریم ها و فشارهای اخیر 

غرب  به روسیه، احساس می کنیم که در سال های گذشته حق با 

صاحب  نظرانی بود که پیش از این بر توســعه مناســبات با ایران 

تأکید می کردند. 

به گزارش خبرنگار ایرنا، ویاچسلاو ولودین چهارشنبه در پیامی 

به  کنفرانس بین المللی «همکاری های روســیه – ایران در جهان 

در حــال  تغییر» افزود: در طول بیش از چهار دهه، فشــار جوامع 

غربی بر روی  جمهوری اســلامی ایران بوده اســت و تحریم های 

کنونــی روســیه امروز  همــگان را به این درک رســانده اســت که 

همکاری مسکو – تهران امری  مهم است. 

رئیس دومای روســیه در این پیام افزوده اســت: امروز روسیه و 

ایــران  سیاســت خارجی مســتقلی را در دنیا دنبــال می کنند و 

همکاری نزدیکی در  قبال کشورهایی که خواهان برتری جویی و 

تلاش برای تأمین یکجانبه  منافع خود هستند، دارند. 

ولودین در بخش دیگری از این پیام با اشــاره به همکاری های 

چنــد دهه  ایران و روســیه در زمینه انرژی صلح آمیز هســته ای و 

احداث و بهره  برداری نیروگاه هسته ای بوشهر گفت: هرچند طی 

سال های گذشته  مراودات تجاری دوجانبه دو برابر شده است اما 

هنوز به ســطح مطلوب  و شایسته ظرفیت های دو کشور نرسیده 

است. کنستانتین زاتولین معاون اول کمیته دومای دولتی روسیه 

در امور  کشــورهای مشترک المنافع و همکاری های اوراسیا این 

پیام را در این  کنفرانس بین المللی قرائت کرد. 

زاتولین در ســخنان خود نیز با بیان اینکه رئیس دومای روسیه 

توجه  بسیار زیادی به توسعه همکاری های پارلمانی و دیگر عرصه 

ها با  جمهوری اسلامی ایران دارد، به برگزاری سومین کمیسیون 

عالی  همکاری های دومای روســیه و مجلس شورای اسلامی در 

تهران اشاره  کرد و اجلاس اخیر را ثمربخش خواند. 

وی که ریاست موسسه تحقیقاتی کشورهای مشترک المنافع 

در روســیه  را نیز برعهده دارد، همچنین گفت: تهران و مسکو هم 

اینک دیدگاه  مشترکی در زمینه لزوم توسعه مسالمت آمیز دریای 

خزر دارند و با  حضور کشورهای فرامنطقه ای در این دریا مخالف 

هستند. زاتولین گفت: هرچند برخی کشورهای فرامنطقه ای برای 

حضور در  خزر تلاش می کنند، روســیه و ایران اجازه نخواهند داد 

که این تلاش  ها در عمل موفق شود. 

این کنفرانــس بین المللی بــا حضور رئیس مرکــز مطالعات 

سیاسی و بین  المللی وزارت امور خارجه و سفیر جمهوری اسلامی 

ایران در مســکو  و همچنین جمعی از صاحب نظران و مســئولان 

روس فعال در عرصه  همکاری های دوجانبه گشایش یافت. 

وزیــر اقتصاد تاکید کرد که ظرف 

چند روز آینده بســته ده بندی دولت 

 برای مهار تورم و رشد تولید پس از اخذ 

نظر تشکل های تولیدی و  اقتصادی 

غیر دولتی با حضــور رئیس جمهور 

نهایی و ابلاغ خواهد شد. 

به گزارش ایســنا، ســید احسان 

خاندوزی در حاشــیه نشست امروز 

هیات  دولت در جمع خبرنگاران، بیان 

کرد: جزئیات بســته ده بندی دولت 

برای  مهار تورم و رشد تولید که به تایید 

مشــترک بانــک مرکــزی جمهوری 

 اسلامی ایران، وزارت اقتصاد و دارایی 

و سازمان برنامه و بودجه  رسیده است، 

امــروز بــرای اخذ نظر تشــکل های 

تولیدی و اقتصادی  کشــور در اتاق 

های سه گانه ارسال شد، برای اینکه 

ما نظــرات بخش  غیر دولتــی را هم 

داشــته باشــیم و ان شــاءالله ظرف 

روزهای آینده پس از  اخذ نظر فعالان 

بخش غیــر دولتی با حضــور رئیس 

جمهور جزئیات این  بسته نهایی شده 

و ابلاغ خواهد شد. 

وزیر اقتصاد گفــت: امیدواریم با 

توجه به هدف گذاری های دقیقی که 

در  بســته ده بندی بــرای مهار تورم و 

رشد تولید پیش بینی شده است ما 

 بتوانیم یک سند هماهنگ کننده بین 

تمام اجزای دولت برای نیل به  اهداف 

شعار امسال داشته باشیم. 

وی در ادامــه اظهــار کــرد: در 

خصوص استیضاح نیز باید بگویم اولا 

 دولــت در مســئله حمایــت از وزرا و 

اعضای کابینه یکدست و هماهنگ و 

 کاملا جدی است. از طرف دیگر حل 

و فصل واقعی مشکلات اقتصادی  به 

ویژه مسائل فرابخشی مانند موضوع 

مسکن، موضوع تورم،  موضوع خودرو 

و امثال آن نیازمند دو مقدمه است. در 

وهله اول مسئله  هماهنگی و در وهله 

دوم مســئله ثبات سیاســت ها لازم 

است. هماهنگی  هم در داخل دولت 

و هم بین دولت و مجلس لازم است. 

ثبات سیاســت ها  نیز هم در داخل 

دولــت و هم بیــن دولــت و مجلس 

ضروری است. حتما  در شرایط کنونی 

اسیتضاح وزرا کمکی به هماهنگی 

سیاســت ها و ثبات  سیاســت های 

اقتصادی نخواهد کرد. وزارت خانه ها 

را بــرای چندین ماه  بــا چالش های 

تصمیم گیری مواجه می کند. 

وزیر امور اقتصــادی و دارایی در 

ادامــه تصریح کــرد: از طــرف دیگر 

 فرصت سال حمایت از تولید از دست 

خواهد رفت. امیدوار هستیم  بهترین 

تصمیم بــرای ادامه همــکاری بین 

اعضای دولت و همکاری بین  دولت و 

مجلس اتخاذ شود. 

خانــدوزی گفت: محتوای لایحه 

مالیات بر مجموع درآمد توسط وزارت 

 اقتصاد آماده شــد و در کمیســیون 

اقتصــادی دولــت نیــز بــا برخی از 

 اصلاحات مورد تایید قرار گرفت. در 

نوبت خود جلســه هیات وزیران  قرار 

دارد کــه به محض اینکــه در هیات 

دولت هم مصوب شود به عنوان  یکی 

از گام های مهم تحولی از آنجا که تمام 

ساختار نظام مالیاتی کشور  را به نفع 

شفافیت و عدالت اصلاح خواهد کرد، 

به مجلس شــورای  اســلامی ارسال 

خواهد شد. 

وی در ادامــه در پاســخ بــه ایــن 

پرسش که قرار بود صورت های مالی 

 نفتی در فروردین منتشر شود به کجا 

رسید،؟بیان کرد: تمام شرکت  هایی 

که در حوزه اقتصادی تا قبل از شروع 

به کار دولت فعالیت می  کردند و بیش 

از هزار و ۱۰۰ شــرکت نیز می شود و 

صورت های مالی  آنان شفاف نشده 

بود، بحمدلله با اراده جدی که وجود 

داشت و تاکید  رئیس جمهور که هیچ 

ملاحظــه ای در موضــوع کار آمدی 

شــرکت ها و  شــفافیت نباید وجود 

داشــته باشد، شــرکت ها صورت ها 

مالی خود را در  سامانه منتشر کردند. 

این روند را قطعــا ادامه خواهیم داد 

هیچ گونه  عقب نشــینی در مســیر 

اصلاح عملکردها و شفافیت شرکت 

ها صــورت  نخواهد گرفت. برکات آن 

نیز از همین امروز آغاز شده است. 

وزیــر اقتصــاد گفت: برخــی از 

منتقدان می گفتند مسئله شفافیت 

چه اثری  بر خروجی عملکرد اقتصادی 

دارد؟ بنده با عدد و رقم می گویم که 

در  بسیاری از موارد شرکت هایی که 

اطلاعات آنان شــفاف شده است به 

 سرعت دست به کار شده و ناکارآمدی 

های مدیریتی را اصلاح کرده و  صورت 

های مالی و سود و زیان  خود را اصلاح 

کردند. به عنوان یک  مورد اگر بخواهم 

مثالی مطرح کنم یکی از شرکت های 

حوزه سرمایه  گذاری خارجی کشور  

که در آخرین سال دولت قبل زمانی 

که اطلاعات  شفاف نبود، زیان  ۳ هزار 

میلیارد تومانی داشــت، با افشــای 

اطلاعــات و  اصــلاح روش هــای 

مدیریتــی خــود در ســال ۱۴۰۰ و 

۱۴۰۱ توانســت از  زیان دهی خارج 

شــود. به لحــاظ عملکــردی نیز به 

ســرعت خــود را  اصلاح کرد. ســایر 

شــرکت هــای دولتی نیز در مســیر 

اصلاح مدیریتی خود  باید بدانند که 

زیــر تیغ نظــارت صاحب نظــران و 

منتقدان  قرار دارنــد. باید  مدیریت 

شرکت های دولتی به سمتی برود که 

کارآمدترین و عادلانه  ترین نتایج را در 

پی داشته باشد. 

وزير اقتصاداعلام کرد: 

بسته ده بندى دولت براى مهار تورم

شماره:
4513
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وزيـر نفـت : 
اگر جايگاهى بگويد كارت سوخت 
ندارد تخلف است

www.shakhesabz. ir

�ه روز�

آيت االله جنتی: 

  رهنمودهاى مقام معظم رهبرى نسخه  
شفابخش معضلات كشور است

وزير فرهنگ و ارشاد اسلامی  : 

كسانى كه كشف حجاب مى كنند اجازه حضور 
در برنامه هاى هنرى را  ندارند

11

8 صفحه  -  سال هجدهم                                                         قيمت 5000 تومان
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  حق با طرفداران توسعه 
مناسبات با ايران بود
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المالكى در شـوراى امنيت:

 هيچ راهى جز راه حل دو 
كشورى وجود  ندارد

سرپرسـت وزارت آموزش و پرورش : 

معلمان هفته آينده خبرهاى 
خوبى مى شنوند

وزيـر ارتباطـات : 

احدى حق دسترسى به 
اطلاعات مردم را ندارد

شــاخه ســبز - معاون سیاســی امنیتی 

استاندار مازندران از حمله مسلحانه  به آیت 

الله عباسعلی سلیمانی نماینده اسبق ولی 

فقیه در سیستان و  بلوچستان و امام جمعه 

ســابق کاشــان در شهرســتان بابلسر خبر 

داد. 

بــا  گفت وگــو  در  ســلگی  اللــه  روح 

خبرنگاران گفت: متاســفانه در جریان این 

 واقعه که صبح روی داد، آیت الله سلیمانی 

به شــهادت رســید. 

وی با اشاره به دســتگیری ضارب توسط 

دستگاه های امنیتی، افزود:  جزئیات واقعه 

بزودی اطلاع رسانی خواهد شد. 

این تــرور در محدوده میدان شــهربانی 

بابلسر به ضرب گلوله انجام شد. 

آیت الله سلمیانی اســبوکلایی در سال 

۱۳۲۶ در اسبوکلای ســوادکوه زاده  شد و 

در سال های فعالیت خود به عنوان نماینده 

ولی فقیه و امام جمعه  در اســتان سیستان 

و بلوچستان شهرستان زاهدان و همچنین 

کاشان  مشغول به فعالیت بود. 

آیت الله سلیمانی عضو مجلس خبرگان 

رهبری در سیســتان و بلوچســتان  بود و از 

سال ۱۳۹۹ تا ۱۴۰۱ به عنوان امام جمعه 

کاشان مشغول به  فعالیت بود. 

وزير فرهنگ و ارشاد اسلامی  : 

كسانى كه كشف حجاب مى كنند 
اجازه حضور در برنامه هاى 

هنرى را  ندارند
محمدمهــدی اســماعیلی وزیــر فرهنگ و 

ارشاد اســلامی  درباره برخورد  با بازیگرانی که 

بدون حجاب در مراکز عمومی و هنری حاضر 

می شــوند  گفت: کســانی که خــارج از قانون 

رفتار کننــد، طبق قانــون با آنهــا برخورد  می 

شــود. از این رو ما اجازه نداریم به کســانی که 

کشف حجاب می کنند  اجازه حضور در برنامه 

های هنری بدهیم. 

صمــت  وزیــر  فاطمی امیــن  رضــا 

دربــاره اســتیضاحش در مجلس گفت: 

 استیضاح حق مجلس اســت و ما هم روز 

یکشــنبه می رویم و پاســخ مــی  دهیم و 

معتقدیم فرصت خوبی است برای عموم 

مردم و مجلس کــه  ابهاماتی که هســت 

برطرف شود. 

وی در پاســخ بــه اینکه از ســوی یک 

نماینده گفته شــده بابت منتفی شــدن 

 استیضاح قبلی شما به برخی نمایندگان 

خودرو داده شده است؟ تصریح  کرد: اگر 

یک مورد بــود بگویید تا خــودم پیگیری 

کنم چنین چیزی صحت  ندارد. 

︣︊︠

︣︊︠

آيت االله سليمانى نماينده 
اسبق ولى فقيه در سيستان و 

بلوچستان ترور  شد

وزير صمت :  

يكشنبه در مجلس پاسخ مى دهم

وزير اقتصاداعلام کرد: 

بسته ده بندى دولت براى مهار تورم
1

2

شاخه سبز - دبیر شورای نگهبان گفت: رهنمودهای 

مقام معظم رهبری  نسخه  شفابخش معضلات کشور است، 

توجه به این رهنمودها به حل  مشکلات کشور و تحقق شعار 

سال که مهار تورم و رشد تولید است  کمک خواهد کرد. 

به گزارش خبرنگار پارلمانی ایرنا، آیت الله احمد جنتی 

در جلسه امروز  چهارشنبه این شورا با تبریک عید سعید فطر 

گفت: این عید بزرگ را  خدمت شما همکاران بزرگوار و همه 

مســلمانان، به ویژه مردم شــریف  ایران تبریک می گویم و 

امیدوارم طاعات و عبادات همگان در ماه  مبارک رمضان مورد 

قبول خدای متعال قرار گرفته باشد و برکات این  ماه، به ویژه 

شب های قدر، شامل امت اسلام و مردم عزیز ایران شود. 

وی افزود: همه ما باید معنویت حاصل شده از این ماه 

باعظمت را حفظ  کنیم و در زندگی فردی و اجتماعی خود 

جاری کنیم. 

دبیر شورای نگهبان با اشــاره به حضور مومنانه مردم 

سراسر ایران در  نماز عید فطر تاکید کرد: این حضور جلوه 

دیگری از خداباوری این  مردم شریف را پیش چشم جهانیان 

گذاشت و بی اعتباری تحلیل های  مغرضانه دشمنان امت 

اسلام را بیش از پیش اثبات کرد. 

آیت الله جنتی با اشــاره به بیانات رهبر معظم انقلاب 

(مدظله العالی) در  خطبه های نماز عید فطر خاطرنشان 

کرد: جدیت در انجام وظایف  قانونی، همدلی و همکاری 

قوای سه گانه در چهارچوب قانون و پرهیز  از سرگرم شدن به 

حواشی و مســائل بی اهمیت از نکات مورد تاکید  رهبری 

بودند که توجه به آنها از سوی همگان و به خصوص مسئولین 

 راهگشاست. 

وی ادامه داد: توجه به این رهنمودها به حل مشکلات 

کشــور و تحقق  شعار سال که مهار تورم و رشد تولید است 

کمک خواهد کرد و این  نکات تضمین کننده پیشرفت کشور 

و زمینه ساز حل مسائل مهمی است  که با آنها روبه رو هستیم. 

دبیر شورای نگهبان گفت: اولویت هایی که رهبری برای 

افراد و  سازمان ها مشخص می کنند نشان دهنده اشراف 

کامل ایشــان به مشــکلات  و توانایی ها و امکانات مادی و 

معنوی کشور است و با قاطعیت می توان  گفت توجه به این 

رهنمودها نسخه  شفابخش معضلات کشور است. 

آیت الله جنتی در پایان سخنان خود گفت: بر اساس 

تعالیم و آموزه های  اسلامی فرصت ها و امکاناتی که در اختیار 

مسئولان قرار دارد  نعمت های گرانقدری هستند که خداوند 

در اختیار آنها قرار داده و  بهترین راه شکرگزاری نسبت به این 

نعمت ها، انجام وظیفه خالصانه  است و بدون تردید هرچیزی 

که مانع انجام وظیفه صادقانه و خالصانه  شود، از مصادیق 

کفران نعمت خواهد بود. 

آيت االله جنتی: 

  رهنمودهاى مقام معظم رهبرى نسخه  شفابخش معضلات كشور است

گزارش اختصاصى

اشتياق قزاق ها براى گسترش روابط
 اقتصادى دوكشور

�ه روز�
��َ�ة ���ة أص�ھا ��� و ���ھا �ی  ا�َ�ماء��َ�ة ���ة أص�ھا ��� و ���ھا �ی  ا�َ�ماء



︨ـــ﹩ ︨﹫ــــ︀
SHAKHESABZ@GMAIL.COM

WWW.SHAKHESABZ.IR

 سال نوزدهم - شماره 4513 
7  ارديبهشت 1402  ۲

  استارت «اصلاحيه» مجلس برای لايحه دولت جهت «تعطيلی  پنجشنبه ها» 

︣︊︠

واكنش شورايى ها به درگيرى با 
يك زن آمر به معروف در مترو

سخنگوی شورای شهر تهران در مورد وقوع اتفاقی 

برای یک زن آمر  به معروف در مترو واکنش نشــان داد و 

تعدادی از اعضای شــورا نیز  ضمن تذکر نسبت به این 

اتفاق در مترو خواستار ارائه گزارشی از  سوی شهرداری 

تهران و مترو در این باره شدند. علیرضا نادعلی ادامه  داد: 

این درست نیست که بانویی در حین امر به معروف اتفاقی 

برایش  رخ دهد و هیچ کس حرف او را هم گوش ندهد و 

رسیدگی نشــود؛ من  اگر جای دوستان مترو بودم، وارد 

می شدم. سوده نجفی نیز با اشاره به  درگیری فیزیکی بین 

افــراد به دلیــل امر به معروف توســط یکــی از  بانوان، 

خاطرنشــان کرد: مترو باید به این موضوع وارد شود و از 

 فرمانــده ناجا می خواهیم که تمهیــدات لازم را در این 

خصوص داشته  باشد و لازم است که کمیسیون نظارت 

شورا نیز در این زمینه ورود  کند. همچنین رئیس کمیته 

اجتماعی شورای اسلامی شهر تهران با  اشاره به درگیری 

در مترو با موضوع حجاب، یادآور شد: کمیسیون  نظارت 

در حسن اجرای مصوبات نظارت خواهد داشت و نظر ما 

این  است که هرگونه عمل سلبی نتیجه عکس خواهد 

داشــت.نرجس سلیمانی  رئیس کمیســیون نظارت و 

حقوقی شورای اسلامی شهر تهران با بیان  اینکه پس از 

سه سال سخت برای مردم ایران، نماز عید فطر باشکوه 

 برگزار شد، گفت: امیدواریم مشکلات حمل و نقل برطرف 

شــود چراکه  در شــأن مردم ما نخواهد بود. او با اشاره به 

درگیری در مترو با  موضوع حجاب، یادآور شد: کمیسیون 

نظارت در حسن اجرای مصوبات  نظارت خواهد داشت و 

نظر ما این اســت که هرگونه عمل سلبی نتیجه  عکس 

خواهد داشت و باید اقدامات فرهنگی صورت بگیرد که 

در این  زمینه با معاونت فرهنگی و اجتماعی جلساتی را 

برگزار خواهیم کرد. 

نديمی: 

با همه انتقادها؛ اما ميركاظمى بر 
منظور رجحان داشت

ابوذر ندیمی، نماینده اسبق مجلس و تحلیلگر مسائل 

اقتصادی به   «نامه نیوز» گفت: «افراد کابینه می توانند 

اثرگذار باشــند و بــا تکیه بر  برجســتگی های علمی، 

مدیریتی و اخلاقی بر مجموعه خود اثر داشته  باشند. 

افراد کنونی کابینه دارای ویژگی های کارزماتیک نیستند 

که  بتوانند منشأ اثر باشند. آنها بیشتر مدیر هستند و از 

حوزه تعریف  شده  هم پایشان را فراتر نمی گذارند؛ یعنی 

خلاقیت خاصی ندارند. بعضی از  آنها حتی سابقه اجرایی 

هم نداشتند». او ادامه داد: «یک پرسش مهم  وجود دارد؛ 

اینکه مگر خود رئیس جمهور وزرایش را انتخاب نکرد؟  به 

نظر می رسد که واقعا خیلی از افرادی که می بینیم انتخاب 

شخص  رئیس جمهور نبودند و به دلایل مختلف روی کار 

آمدند. به همین دلیل  هم اکنون می بینیم که به خصوص 

تیم اقتصادی دارای هارمونی لازم  نیست. اما این نکته را 

بایــد بگوییم بــه هر حال ایــن وزرا حتی اگــر  انتخاب 

صددرصدی رئیس جمهور نبوده باشند، با تأیید او روی 

کار  آمده اند و مردم با هر میزانی که به آقای رئیســی رأی 

داده اند، او را  رئیس جمهور کشور کرده اند و آقای رئیسی 

مسئول تصمیمات مأخوذه  است.» 

این تحلیلگر مسائل اقتصادی همچنین بیان کرد: «ما 

باید ببینیم که تغییر  و تحولات وضعیت را بهتر می کند یا 

خیر؟ یعنی تبدیل به احســن می شــود  یــا نیروهایی 

ضعیف تر روی کار می آیند؟ اگر نیروهای جدید عملکرد 

 خوبی نداشــته باشــند و حتی ضعیف تــر یا هم عرض 

نیروهای قبلی عمل  کنند، این جابه جایی ها فایده ای 

نداشته است». ندیمی در پایان درباره  جابه جایی رخ داده 

در سازمان برنامه و بودجه گفت: «آقای منظور که  اکنون 

رئیــس ســازمان برنامه وبودجه شــده و به جــای آقای 

میرکاظمی  آمده، بیشتر کار نظری کرده است؛ اما آقای 

میرکاظمی با تمام  انتقادهایی که به او وجود داشــت، 

سابقه وزارت را داشت و کار اجرایی  کرده بود. من تصور 

می کنم آوردن فردی از سازمان مالیاتی به سازمان  برنامه 

و بودجه چندان کار دقیقی نبود. با این حال تصور می کنم 

با  وجود تمام انتقادها به آقای میرکاظمی، او برای سازمان 

برنامه بر آقای  منظور برتری داشت.» 

ایسنا نوشت: نایب رئیس فراکسیون انقلاب مجلس، تاکید کرد با ارائه  اصلاحیه ای بر لایحه دولت، تعطیلی شنبه ها به جای پنجشنبه ها 

را در  کمیسیون اجتماعی مجلس دنبال خواهد کرد. محسن پیرهادی، نماینده  تهران در مجلس نوشت: تعطیلی شنبه ها به  جای پنج شنبه ها 

و  بهره مندی تمامی نیروهای کار اعم از دولتی و بخش  خصوصی، مطالبه  بخشی از فعالان اقتصادی و مردم از مجلس است. با ارائه اصلاحیه ای 

 بر لایحه دولت به کمیسیون اجتماعی، پیگیر هر دو مطالبه هستم. این  امر به بهره وری، ارتباطات  بین المللی و عدالت، کمک خواهد کرد. 

رئیســی دربــاره برنامه 

دولت بــرای منضبط کردن 

نظام پولی و بانکی  کشــور 

نیز تصریح کرد: معتقدیم 

تحــول اقتصــادی در گرو 

اصلاح نظام  بانکی اســت. 

در  بازنگــری  در  دولــت 

عملکــرد و مقــررات نظام 

بانکــی  مصمــم و مقابله با 

بی انضباطی مالی بانک ها 

و اضافــه برداشــت برخی 

 موسســات پولی و بانکی را 

وظیفه خود می داند. 

آیت الله رئیسی در ادامه 

در پاســخ به شــبهه یکی 

از حاضرین دربــاره  لایحه 

دارائی هــای  مولدســازی 

دولت گفت: در همه قوانین 

محــور  موجــود  توســعه 

در کشــور و حتــی قوانین 

بودجه ســال های اخیر بر 

مولدســازی  امــوال مــازاد 

دولت هــا تاکید شــده، اما 

دولت های قبل هیچ کدام 

قانــون  عمــل  ایــن  بــه 

نکرده اند. دولت مردمی در 

راســتای اجرای این قانون 

مغفول مانده  ســاز و کاری 

طراحی کرد، اما متاسفانه 

برخی بــا تنگ نظــری این 

اقدام  دولت را به شــیوه ای 

نادرست در جامعه مطرح 

کردند. 

شاخه سبز - با توجه به رویکرد دولت سیزدهم، 

مبنی بر سیاست  همســایگی و تقویت روابط با 

کشورهای منطقه و پس از سفر توکایف به  تهران، 

قزاقستان نقشی تعیین کننده ای برای کشورمان 

پیدا کرده است. 

به گــزارش ایرنــا، خیز بلنــد روابط ایــران و 

قزاقستان، در سی امین  سالگرد برقراری روابط 

دیپلماتیک دو کشــور، در ۲۹ خرداد ۱۴۰۱ در 

 ســفر قاســم ژومرت توکایف، رئیــس جمهوری 

قزاقستان، به تهران  برداشته شد، سفری که در آن 

روســای جمهور بــه طور مفصــل، در  خصوص 

وضعیت و چشم انداز توسعه روابط به گفت وگو 

پرداختند. 

در جریان این سفر، همچنین توجه طرفین به 

تحکیم همکاری های  تجاری - اقتصادی در عرصه 

های ترانزیت، لجستیک، صنعت و  کشاورزی و 

همچنیــن، توســعه روابط فرهنگی و انســانی 

معطوف شد. 

با توجه به رویکرد دولت ســیزدهم، مبنی بر 

سیاست همسایگی و تقویت  روابط با کشورهای 

منطقه، ســفر توکایف، نقطه عطفی در توسعه 

روابط  قزاقســتان - ایــران در تمامی عرصه های 

همکاری های دو جانبه بود. 

روابط سیاســی ایران و قزاقســتان از همان 

روزهایی که این کشور به  استقلال رسید، برپایه 

صلح و دوســتی بنیان شــد. ایران از نخستین 

 کشــورهایی بود که اســتقلال قزاقســتان را به 

رسمیت شناخت و نمایندگی  سیاسی خود را در 

آن کشور بازگشایی کرد و طی ۳۰ سال گذشته 

 روابط دو کشــور رو به پیشرفت بوده و تعاملات و 

مناسبات خوبی با  آستانه صورت گرفته و تاکنون 

۱۳۳ سند دولتی میان دو کشور به  امضا رسیده و 

ایران همواره نشان داده که امنیت، ثبات و آرامش 

 قزاقستان برایش اهمیت ویژه دارد. 

روابط ایران و قزاقستان خوب ولی ناکافی... 

سفر رئیس جمهور قزاقســتان به تهران، در 

ادامه گسترش روابط  دیپلماتیک دولت سیزدهم 

گام مهمی برای رشــد و شکوفایی کشورمان در 

 حوزه های مختلف محسوب شد و روابط دو کشور 

در دولــت مردمــی که  برپایه سیاســت خارجی 

متوازن بنا شده، قوت و شدت گرفت؛ در این  سفر 

عــلاوه بــر امضای ۹ تفاهــم نامه همــکاری در 

زمینه های مختلف،  نشست مشترک هیات های 

عالی دو کشور با حضور روسای جمهور  انجام شد 

و ترانزیت تمام ریلی نخســتین قطار کانتینری 

قزاقستان از  کریدور ایران، با صدور دستور روسای 

جمهور ایران و قزاقستان از  طریق ویدئوکنفرانس 

آغاز شد. 

این نخستین دیدار روسای جمهور دو کشور 

نبود، نخســتین دیدار آیت  الله رئیسی، با قاسم 

ژومــارت توکایف، رئیس جمهور قزاقســتان در 

 حاشــیه نشست سران ســازمان همکاری های 

شانگهای در شهر دوشنبه و  در ۲۶ شهریور ۱۴۰۰ 

صورت گرفت. آیت الله رئیسی سال گذشته در 

 میزبانی از همتای قزاق خود تصریح کرد که در ۳۰ 

سال گذشته روابط  خوبی با کشور دوست و برادر 

قزاقستان داشتیم که این سطح از روابط  لازم بوده 

اما کافی نبوده است. 

رئیس جمهور کشــورمان در دیدار دو جانبه 

خود با همتای قزاقستانی  خود در تهران در تهران 

با اشاره به افزایش ۵۰ درصدی روابط  تجاری دو 

کشور در دولت سیزدهم گفته بود: ظرفیت های 

اقتصادی و  تجاری دو کشور این امکان را دارد که 

در گام اول حجم مبادلات تجاری  از سطح فعلی 

تا ۳ میلیارد دلار افزایش یابد. در حوزه کشاورزی، 

 صنعتی، حمل و نقل و ترانزیت، انرژی، نفت و گاز 

همکاری های  گسترده ای می تواند بین دو کشور 

شکل گیرد. 

از دیگر توافقات ســفر توکایف به تهران، لغو 

روادید ۱۴ روزه از سوی  رییس جمهور قزاقستان 

بود که از ۱۷ تیرماه ۱۴۰۱ به مرحله اجرا  درآمد. 

در عمل متقابل نیز لغــو روادید ایران برای اتباع 

قزاقستانی از  تاریخ ۲۰ آبان ۱۴۰۱ اجرایی شد. 

قزاقستان در سال ۱۴۰۱ همانند سال های 

گذشته به قطعنامه علیه  وضعیت حقوق بشر در 

کشــورمان در شــورای حقوق بشر سازمان ملل 

 متحــد رای منفی داد و این کشــور همــواره در 

ســازمان های بین المللی از  ایران حمایت کرده 

است. 

قزاقستان یکی از کشورهای آسیای مرکزی 

است که شاید نسبت به  سایرین ثروتمندتر هم 

باشد. با اینکه از نظر جغرافیایی جزو کشورهای 

 بسته است آمادگی خوبی برای همکاری گسترده 

با ایران دارد تا بتواند  از این طریق به دریا وصل شده 

و کالاهای خود را صادر کند. 

صــادرات ایران بــه قزاقســتان در ۱۲ ماهه 

۱۴۰۱، بــه میــزان ۱۹۵  میلیــون دلار بوده که 

نســبت به مدت مشابه در ســال گذشته یعنی 

نســبت به  دولت قبل، حدود ۵٪ افزایش داشته 

است. همچنین ارزش واردات  ایران از قزاقستان 

در ۱۲ ماهه ۱۴۰۱، ۱۲۴ میلیون دلار بود که در 

 مقایسه با مدت مشابه سال قبل با افزایش حدود 

۷۰درصدی مواجه شده  است. 

بر اساس آمار منتشر شده توسط کمیته آمار 

قزاقســتان ارزش مبادلات  تجاری میان ایران و 

قزاقستان در سال ۲۰۲۲ به مبلغ ۵۲۸ میلیون 

 دلار بوده که از این میان ســهم صــادرات ایران 

حــدود ۲۱۰ میلیــون دلار  و ســهم واردات از 

قزاقستان ۳۱۸ میلیون دلار بوده است. صادرات 

 کشورمان ۲۷ درصد و مجموع مبادلات تجاری دو 

کشور ۲۰ درصد  افزایش داشته است. 

مهمتریــن محصــولات صادراتی ایــران به 

قزاقستان شــامل مواد لبنی،  خشــکبار، سایر 

سبزیجات، انواع میوه، گوجه فرنگی، پیاز، کلم و 

خیار  و سایر خوراکی ها بوده و مصالح ساختمانی، 

انواع پلیمر، ماشین  آلات، قطعات و لوازم اتصال، 

رنگ و مواد شیمیایی، ظروف شیشه ای و  فلزات در 

رده های بعدی قرار می گیرند و در مقابل نیز گندم 

و آرد و  مشــتقات آن، جــو و ســایر محصــولات 

کشــاورزی عمده محصــولات وارداتــی  ایران از 

سرزمین قزاق ها بوده است. 

البته روابط اقتصادی دو کشور به حوزه تجارت 

محدود نمی شــود؛  توانمندی ایــران در صنایع 

دارویی، مواد غذایی و پتروشــیمی، ساختمان 

 ســازی و کشــاورزی، صــدور خدمــات فنی و 

مهندسی نقاط قوت ایران در  تجارت با قزاقستان 

است. توسعه همکاری ها در حوزه کشاورزی، مواد 

 غذایی و کشت فراسرزمینی حائز اهمیت زیرا در 

تامین غلات از  قزاقستان سابقه همکاری بین دو 

کشور از گذشته وجود دارد. همچنین  شرکت های 

قزاقســتانی در خصوص صادرات گوشــت گرم 

گوسفندی به  کشورمان اعلام آمادگی کرده اند. با 

توجه به این که در قزاقستان  واگذاری زمین به افراد 

غیر قزاقستانی ممنوع است، می توان با ایجاد  ساز 

وکاری برای ایجــاد انگیزه در ســرمایه گذاران، 

همکاری در زمینه  کشت فراسرزمینی را توسعه 

داد. 

در حــوزه همکاری در حمــل و نقل و به طور 

خاص در حوزه هوایی باید  یادآور شد که اکنون یک 

پرواز هفتگی در مســیر هوایی تهران-آلماتی و 

 همچنین تعداد ۲ پرواز هفتگی در مسیر گرگان-

آکتائو و بالعکس  برقرار است و در حوزه ریلی نیز در 

خرداد مــاه ۱۴۰۱ تفاهم نامه ای  بین شــرکت 

راه آهن جمهوری اسلامی ایران و شرکت سهامی 

راه آهن  قزاقستان به امضا رسید که بر اساس آن 

نخستین قطار کانتینری حاوی  محموله گوگرد در 

۲۹ خرداد ماه ۱۴۰۱ از مبداء قزاقستان و با عبور 

 از مسیر ترانزیتی کشورمان به مقصد ترکیه اعزام 

شد. 

فعال سازی شاخه جنوبی کریدور شرق-غرب 

و احیای قطارهای  کانتینری در مســیر چین به 

کشــورمان و در ادامــه به ترکیه و اروپــا از  طریق 

مرزهای ســرخس و اینچه برون با مساله کمبود 

واگن مواجه است  که نیاز به همکاری طرف قزاقی 

دارد. در زمینــه حمل و نقــل دریایی، با توجه به 

اقدامات انجام شده از سوی  شرکت کشتیرانی 

جمهوری اســلامی ایران در خصوص ســفارش 

خرید ۲  فروند کشتی رو-رو به منظور بهره برداری 

در دریای خزر، انتظار  می رود ظرف مدت ۲ سال 

آینــده امکان ایجــاد خطوط کشــتیرانی رو-رو 

 مشترک بین شرکت های ایرانی و قزاقی فراهم 

شــود زیرا طبق اعلام  طرف قزاقستانی در سال 

۲۰۲۲ میلادی ۱.۵ میلیون تن بار از بندر  آکتائو 

به بنادر ایرانی حمل شده است. 

قزاقستان بزرگترین کشور محصور در خشکی 

است و سرریز ترانزیتی  زیادی دارد که ایران می 

تواند از این فرصت اســتفاده کنــد. ۱۱ کریدور 

 ترانزیتی بین المللی از خاک قزاقستان می گذرد 

که شــامل ۵ کریدور ریلی  و ۶ کریدور خودرویی 

است. 

به دنبال تحریم های روسیه، قزاقستان در پی 

راه های جایگزین بــرای  ترانزیت کالاهای خود 

است و در حال مذاکره با کشورهای آذربایجان، 

 گرجستان، ترکیه برای توسعه مسیر ترانس خزر 

است. به گفته معاون  نخست وزیر و وزیر تجارت و 

همگرایی قزاقستان در سفر خود در  تاریخ ۱ و ۲ 

خرداد ۱۴۰۱ به تهران، مسیر ایران به عنوان یکی 

از  مسیرهای جایگزین مورد توجه قزاقستان است. 

در حاشــیه هجدهمین اجلاس کمیسیون 

مشترک دو کشور در آستانه در  بهمن ماه ۱۴۰۱، 

هدف گذاری ترانزیت ۴ میلیون تن بار در سال بین 

 ایران و قزاقستان از سوی کشورمان مطرح و تاکید 

شــد به دلیل  ارتباطات نزدیکی که قزاقستان با 

کشــور چین در رابطه با حمل و نقل  دارد، امکان 

ترانزیت هرچه بیشتر کالاهای چینی به اروپا از 

طریق و  مسیر عبوری از ایران فراهم شود. 

تکمیــل حلقه های مفقوده ریلــی و اتصال 

پســکرانه های بندری با خطوط  ریلی از الزمات 

توسعه روابط ایران و قزاقستان است. 

در حالی که قزاقستان جزء ۱۵ صادر کننده 

بزرگ زغال ســنگ در  جهان اســت، در «ســند 

اســتراتژی جامع توسعه جمهوری قزاقستان تا 

 ســال ۲۰۵۰» متعهد شده است تا سال ۲۰۵۰ 

تمام نیروگاه های زغال  سنگ را از رده خارج کند. 

برای دستیابی به کربن زدایی قزاقستان در   ۴۰ 

ســال پیش رو باید بیش از ۶۵۰ میلیون دلار در 

فناوری های  کم کربن سرمایه گذاری کند. هرچند 

که برنامــه اصلی قزاقســتان ســاخت  نیروگاه 

هسته ای با کمک روسیه است ولی در این میان 

پیــش از هرچیــز  بایــد در حــوزه انرژی هــای 

تجدیدپذیر سرمایه گذاری کند. قزاقستان قصد 

 دارد تا سال ۲۰۳۰ میزان انرژی های تجدیدپذیر 

را به ۵ برابر افزایش  دهد. در سال ۲۰۲۰ در حوزه 

انرژی های تجدیدپذیر ۲۵ پروژه با  ظرفیت ۶۰۰ 

مگاوات در کشور قزاقستان به بهره برداری رسید. 

مطابق اعلام طرف قزاق اکنون ۸۳ شــرکت 

ایرانــی در ایــن کشــور در  حوزه هــای مختلف 

صنعتی، معدنی و اقتصادی فعالند. 

تاکنون هجده اجلاس کمیسیون مشترک 

همکاری هــای اقتصــادی، تجــاری،  علمی و 

فرهنگی بین اران و جمهوری قزاقســتان برگزار 

شده است.  مسئولیت برگزاری اجلاس کمیسیون 

مشترک در سال ۱۳۹۴ از وزارت  راه و شهرسازی 

به وزارت جهاد کشاورزی واگذار شد. هجدهمین 

 اجلاس کمیسیون مشــترک در ۵-۶ بهمن ماه 

۱۴۰۱ در شهر آستانه  برگزار شد. 

سریک ژومانگارین معاون نخست وزیر و وزیر 

تجــارت و همگرایی این  کشــور رئیــس قزاقی 

کمیسیون مشــترک اقتصادی میان دو کشور 

است. قزاقستان با توجه به نگاه ویژه ای که به ایران 

دارد، پــس از ســفر  توکایف به تهــران و امضای 

چندین توافقنامه و معاهده، بنا دارد هیات  عالی 

رتبه ای را همراه با علی خان اسماعیلف نخست 

وزیر خود برای  بررسی آخرین وضعیت مناسبات 

فیمابین با هدف اجرایی کردن توافقات  روسای 

جمهــور دو کشــور، در خصــوص راهکارهــای 

گسترش همه جانبه  روابط دوجانبه اقتصادی، 

سیاسی و تجاری، عازم  تهران کند. 

به گفته معاون سیاسی دفتر رییس جمهور، 

این هیات امروز -  چهارشنبه - برای برنامه ریزی و 

هماهنگی برای ارتقاء سطح همکاری  های تهران 

– آستانه در حوزه حمل و نقل، صادرات، خدمات 

فنی و  مهندســی، ترانزیت، همــکاری در حوزه 

انرژی و مناسبات بانکی عازم   تهران شده است. 

قزاقستان در میان کشورهای آسیای میانه، 

بزرگترین قدرت اقتصادی و  سیاسی به شمار می 

رود و در عین حال بزرگترین شریک ایران در  زمینه 

های اقتصادی، تجاری و سیاسی در این منطقه 

است و یکی از  مهم ترین دلایل تلاش های ایران 

برای حفظ و گسترش روابط سیاسی و  اقتصادی 

با قزاقســتان همکاری های سیاسی دوجانبه، 

حضور مشترک  درکریدورها و مسیرهای ترانزیتی 

بین المللی، روابط تجاری روبه رشــد،  موقعیت 

جغرافیایی و نزدیکی دو کشــور و روابط حســنه 

قزاقســتان و چین  به عنوان هم پیمان و دوست 

ایران است. 

اشتياق قزاق ها براى گسترش روابط
 اقتصادى دوكشور

︣︊︠

یک مجتمع تجاری با ۴۵۰ فروشگاه پلمب شد

خبرگزاری فارس نوشت: مجتمع تجاری اپال علیرغم دریافت تذکرات  متعدد 

در خصوص کشــف حجاب به علت عدم تمکین به هشدارها، پلمب  شد. فارس 

در ادامه نوشــته که در راســتای اجرای طرح عفاف و حجاب  و برخورد با کشف 

حجاب در معابر و اماکن و خودروها، در روز های  اخیر شاهد صدور تذکر و اخطار 

پلمب به واحد های صنفی، رســتوران ها  و باغ تالار هایی هستیم که در آن جرم 

کشف حجاب صورت گرفته است.  مجتمع اپال ۴۵۰ واحد تجاری و غذایی دارد. 

رئیس سازمان تبلیغات: از ضعف تبیین و تبلیغ صدمه می بینیم

حجت الاسلام و المسلمین محمد قمی، رئیس سازمان تبلیغات اسلامی 

 کشور، امروز در دیدار با نماینده ولی فقیه در خراسان جنوبی  اظهارداشت: 

به طور کل تبلیغ و تبیین مهم اســت اما در ایــن زمانه بیش  از دیگر زمان ها 

هنگامه تبیین اســت. وی با اشــاره به اینکه از ضعــف  تبیین و تبلیغ صدمه 

می بینیم، افزود: عزم خود را جزم کرده و این امر  اهم را جدی گرفته ایم؛ منتها 

باید به ســمت خلاقیت و گره گشــایی در  حوزه تبیینی حرکت کنیم. رئیس 

سازمان تبلیغات اسلامی کشور با بیان  اینکه وظیفه سنگینی بر عهده داریم 

و براساس آنچه رهبری بر  دوشمان گذاشته اند که باید جهاد تبیین صددرصد 

جمعیت کشور را  پوشش دهد، یادآور شد: همه حقایق باید برای تمام مردم 

مانند روز  روشن شود. 

برنامه ده ساله زاکانی برای الگوسازی تهران

علیرضا زاکانی شهردار تهران در سومین نشست از سلسله نشست  های 

شــهردار تهران با نخبگان دانشگاهی که با عنوان نشست هم  اندیشی و 

همفکری شــهردار تهران با مدیران دانشگاه شهید بهشتی با  بیان اینکه 

شــهر تهران هویتی به غیر از پایتخت بودن ندارد، تصریح  کرد: بیشترین 

چگالی علم در تهران است که از آن استفاده نشده است.  زاکانی با اشاره 

بــه نیاز تهران به دگرگونی افزود: در طول این ۲۰ ماه  عمر مدیریت جدید 

شهری سعی کردیم، نگاه زیست بومی داشته باشیم.  مشکلاتی که وجود 

دارد باعث شــده که مردم از زندگی در تهران لذت  نبرند، چون شهر گران 

است. البته این نگاه از قبل وجود داشت که  تهران باید گران اداره شود، تا 

مــردم بــه شــهرهای دیگــر مهاجــرت کننــد.  وی در بخش دیگــری از 

صحبت هایش با بیان اینکه شهر را می خواهیم  انسان مدار اداره کنیم؛ با 

چارچوب فکری مکتب امام راحل و همچنین  نگاه به خدا، طبیعت، جامعه 

و مردم ، تصریح کرد: یک چشم انداز ۱۰  ساله با ۱۲ رویکرد و چهار تحول 

در نظر گرفته ایم تا تهران را الگو  کنیم. 

پلیس فتا ۴۰ تن را به جرم انتشــار تصویر نیمه برهنه و نامتعارف زنان 

 دستگیر کرد

رئیس پلیس فتای تهران بزرگ از بازداشت عاملان انتشار تصاویر  خصوصی 

زنان در شبکه های اجتماعی خبر داد. سرهنگ داود معظمی  گودرزی با اشاره 

به آغاز تحقیقات مامــوران در این خصوص گفت: طی  تحقیقات صورت گرفته 

توسط کارشناسان پلیس فتا و بررسی اظهارات  شکات مشخص شد صفحاتی 

با عناوین مدلینگ، مزون، آنلاین شاپ ها  و... منبع انتشار این تصاویر است و 

مدیــران این صفحــات بدون درنظر  گرفتــن حریم خصوصی افــراد و با انگیزه 

درآمدزایی و جذب دنبال کننده  اقدام به انتشار تصاویر نیمه برهنه و نامتعارف 

آنها کرده اند. معظمی  گودرزی با اشاره به شناسایی بیش از ۴۰ نفر از گردانندگان 

این  صفحات در فضای مجازی افزود: پس از اقدامات پلیسی و تشریفات  قضایی 

گردانندگان صفحات مذکور که بدون رضایت اشخاص اقدام به  انتشار تصاویر 

شــخصی و خصوصی شــکات کرده بودند دســتگیر و  پرونده در روند رسیدگی 

قضایی قرار گرفته است. 

ســخنگوی دولت: اقدام بدخواهان علیه تمامیت ارضی ایران منهدم 

 می شود

سخنگوی دولت با یادآوری سالگشت شکست حمله نظامی آمریکا در  طبس 

تاکیــد کرد: هر اقدام بدخواهان علیه پیشــرفت، تمامیت ارضی و  وحدت ملت 

ایران، منهدم و تجزیه می شود.علی بهادری جهرمی در  حساب کاربری خود در 

توییتر نوشــت:امروز سال گشت شکست حمله  نظامی آمریکا در طبس است؛ 

تاریخ گواهــی می دهد: چه تدارک جدی  نظامی باشــد، چه ائتلاف مضحک 

سیاسی هر اقدام بدخواهان علیه  پیشرفت، تمامیت ارضی و وحدت ملت ایران، 

منهدم و تجزیه می شود و  ایران اسلامی روزبه روز بالنده تر». 

پیام رسان های ایرانی چقدر کاربر دارند؟

عیســی زارع پور عصر امروز در حاشیه مراســم رونمایی از فاز اول  اتصال 

مقابل پیام رســان ها به یکدیگر در جمع خبرنگاران درباره  جدیدترین آمار از 

تعــداد کاربــران پیام رســان های ایرانــی با توجه بــه فعال  شــدن قابلیت 

اینترکانکشن، اظهار کرد: برای مشاهده کردن اثر این  قابلیت، حداقل باید 

یــک  ماه بگذرد اما اکنون آخرین آماری کــه داریم،  تعداد کاربر فعال ماهانه 

پیام رسان  ایتا، ۲۲ میلیون نفر شده است؛ یعنی  در یک ماه حداقل یک بار از 

آن استفاده کرده اند. 

تاکید امام جمعه قم بر انگیزه سازی برای امر به معروف

آیت الله ســیدمحمد ســعیدی تولیت آســتان مقدس حضرت معصومه  در 

 نخستین جلسه قرارگاه ۱۹ دی که پیش از ظهر امروز در سالن محراب  حرم مطهر 

انجام شــد با تأکید بر اینکه اعتماد مردم به قرارگاه ۱۹ دی  برای ما مهم اســت، 

افزود: امر به معروف و نهی از منکر نیاز به  مشــارکت مردمی دارد و ما باید برای 

مشارکت مردم در این زمینه امید  آفرینی و انگیزه سازی کنیم. وی با بیان اینکه 

بایــد از فعالیت های  قرارگاه ۱۹ دی بازخورد گیری و کارهای تأثیرگذار تقویت 

شود، گفت:  در امر به معروف و نهی از منکر خواسته خدا باید مد نظر باشد، زیرا 

 قــرارگاه ۱۹ دی برای پاســخگویی به شــرع مقدس، ولی فقیــه و قوانین  نظام 

اسلامی کار می کند. 

︠︊︣و︥ه
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مدیر صندوق تثبیت بازار سرمایه 

با بیان اینکه در چند وقت گذشــته 

صحبت هایی با وزیر اقتصاد انجام و 

برنامه هایــی بــرای  واریــز منابع به 

صنــدوق تثبیت بــازار ســرمایه در 

دســتور کار قــرار گرفــت، گفــت: 

تصمیــم بر این اســت تــا تعهدات 

صندوق توســعه  ملی بــه صندوق 

تثبیــت از محــل برخــی مطالبات 

صندوق توســعه ملی از دولت واریز 

شود. 

 «حبیب رضا حدادی سیاهکلی» 

بــه آخریــن جزییــات واریزی ها از 

صندوق توســعه ملی بــه صندوق 

تثبیــت بازار ســرمایه اشــاره کرد  و 

افزود: واریز منابع از صندوق توسعه 

ملی به صندوق تثبیت بازار سرمایه 

که از مدت ها قبل قرار بود در زمان 

مقرر انجام  شــود، صــورت نگرفته 

است. 

وی با اعــلام اینکه در چند وقت 

گذشته صحبت هایی با وزیر اقتصاد 

انجام شده و برنامه هایی برای واریز 

منابع به صندوق  تثبیت بازار سرمایه 

در دســتور کار قــرار گرفته اســت، 

گفت: قرار بر این اســت تا تعهدات 

صندوق توســعه ملی بــه صندوق 

تثبیــت  از محــل برخــی مطالبات 

صندوق توســعه ملی از دولت واریز 

شود. 

رییــس هیــات عامــل صندوق 

تثبیت بــازار ســرمایه ادامــه داد: 

صندوق توسعه ملی مازاد بر ایفای 

تعهــدات خــود، قدم هــای مثبت 

 دیگــری را بــه نفع بــازار ســرمایه 

برداشــته که در این راستا در برخی 

مواقع مستقیما به بازار سهام ورود و 

منابعی را به این بازار  تزریق کرد. 

وی خاطرنشان کرد: با وجود این 

اقدامــات، امــا تاکنــون تعهدات 

صندوق توســعه ملی به طور کامل 

انجام نشده است. 

حــدادی ادامــه داد: صنــدوق 

توســعه ملــی باید ایــن پــول را به 

صندوق تثبیت بازار ســرمایه واریز 

کند؛ زیرا بدون این پول نمی توان  در 

مواقع حســاس بــه بــازار ورود و از 

هیجانات کاذب جلوگیری کرد. 

رییــس هیــات عامــل صندوق 

تثبیت بازار ســرمایه تاکید کرد: به 

طور معمول باید بدنه کارشناســی 

دولت در حمایت از سهامدار  خرد با 

قدرت وارد عمل شود و پیگیری های 

لازم در خصوص این واریزی ها را در 

دستور کار قرار دهد. 

وی افــزود: تزریــق نقدینگی به 

صنــدوق تثبیت بــازار ســرمایه از 

بودجــه ۱۴۰۲ حذف شــد و طبق 

لایحه بودجه دیگــر منابعی به  این 

صندوق تخصیص پیدا نکرد. 

مدیر صندوق تثبیت بازار سرمایه 

ادامــه داد: صنــدوق تثبیــت بازار 

سرمایه باید به عنوان بازویی قوی در 

بازار حضور داشــته  باشــد تا بتواند 

نوسانات شدید ایجاد شده در بازار 

عوامــل  تغییــر  تاثیــر  تحــت  را 

غیراقتصادی کنترل کند. 

وی معتقد اســت که بــا توجه به 

وجود چنین مســایلی بهتر اســت 

تعهــدات صندوق توســعه ملی در 

خصــوص واریزی هــا بــه صندوق 

 تثبیت بازار سرمایه ایفا شود. 

حدادی خاطرنشان کرد: به نظر 

می رســد که در شــرایط فعلــی و با 

توجه به وضعیت خوب بازار برخی از 

مسوولان چنین  تصوری داشتند که 

صندوق تثبیت بازار سرمایه نیازی 

به نقدینگی ندارد. 

رییــس هیــات عامــل صندوق 

تثبیت بازار سرمایه اظهار داشت: در 

همه کشورها به خصوص کشورهای 

پیشــرفته برخــی از ارگان  دولتی، 

حامــی بــازار در شــرایط ســخت 

هستند. اکنون در ایران ۲ صندوق 

توســعه بازار و صندوق تثبیت بازار 

ســرمایه به دنبال  حمایــت از بازار 

هستند. 

وی تاکیــد کــرد: ظرفیت فعلی 

صندوق توســعه بــازار، همســو با 

صندوق تثبیت بازار سرمایه است و 

هماهنــگ بــا یکدیگــر بــازار را  از 

نوسانات شدید نجات می دهند. اما 

برای آنکه این صندوق ها بتوانند به 

عنوان بازوی محکم حمایتی در بازار 

فعال باشــند،  بهتر است مسوولان 

تکالیف قانونی خود را انجام دهند. 

حدادی با تاکید بر اینکه اکنون 

کشور در وضعیتی قرار دارد که باید 

تخصیص بودجه ها براساس اولویت 

دولت به درستی انجام  شود، گفت: 

اکنون رقم واریزی صندوق توســعه 

ملی به صندوق تثبیت بازار سرمایه 

با چند ماه گذشته هیچ فرقی نکرده 

است و  آخرین واریزی مربوط به آبان 

۱۴۰۱ بود. 

بــه گفته رییــس هیــات عامل 

صندوق تثبیت بازار سرمایه؛ دولت 

وعده ای را مبنی بــر واریز پنج هزار 

میلیــارد تومان به صنــدوق  تثبیت 

بــازار ســرمایه داده بود کــه از این 

میزان ۲ همت به این صندوق واریز 

شد. 

وی در پاســخ به سوالی مبنی بر 

اینکه صندوق تثبیت بازار سرمایه در 

فروردین ماه حمایتی از بازار داشت 

یا خیر، ادامه داد:  زمانی که بازار در 

وضعیت خوبی قرار دارد باید ســهم 

وارد بازار کرد. این ســهام در اختیار 

افرادی قرار می گیــرد که به دنبال 

 سرمایه گذاری در این بازار هستند. 

حدادی اظهار داشت: تا جایی 

که مقدور بود به بهبود وضعیت بازار 

کمــک کردیــم و عطش بــازار را از 

طریق تزریق ســهام به  بازار برطرف 

کردیم تا دیگر روزهای تلخ سال های 

گذشــته را تجربــه نکنیم و ســهام 

شرکت ها بیشتر از ارزش ذاتی خود 

رشد  نکنند. 

رییــس هیــات عامــل صندوق 

تثبیت بازار سرمایه تاکید کرد: ورود 

به موقــع ۲ صندوق توســعه بازار و 

صندوق تثبیت بازار  سرمایه به بازار 

باعــث کاهــش نوســانات شــدید 

معاملات بورس و خط دهی درست 

به این بازار خواهد شد. 

وی خاطرنشــان کرد: بــا وجود 

اینکــه صندوق توســعه ملی طبق 

تعهــدات رقم مــورد توافــق را واریز 

نکــرده اســت اما بــه دلیــل وجود 

 وضعیت مثبــت در بازار، نقدینگی 

موجود در بازار در موقعیت بدی قرار 

ندارد. 

حــدادی در  پایان این گفت وگو 

اظهار داشت: صندوق توسعه ملی 

موظف بود که تا پایان سال ۱۴۰۱ 

رقمی معــادل هفت هــزار  میلیارد 

تومــان را به صندوق تثبیــت واریز 

کند؛ اما از این رقم مبلغ ســه هزار و 

۸۰۰ میلیارد تومان را پرداخت کرد 

و ســه هزار  و ۲۰۰ میلیــارد تومان 

دیگر باقی مانده است. 

ا﹇︐︭︀دی
SHAKHESABZ@GMAIL.COM

تکذيب ادعای يک نماينده درباره تحويل خودروی شاسی بلند به نمايندگان

معاون وزير صمت خبر داد: 

صادرات 10 ميليارد دلارى مواد 
معدنى و فلزى كشور در سال 1401 

معــاون وزیر صنعــت، معــدن و تجارت 

گفت: صادرات حــدود ۱۰ میلیارد دلاری 

مواد معدنی و فلزی کشور در سال ۱۴۰۱، 

رشــد  چهار درصدی از نظر وزنی را نشــان 

می دهد. 

 «علیرضا پیــمان پاک» افزود: در ســال 

۱۴۰۱ بــه  دلیل جنــگ اوکرایــن قیمت 

کالاهای اساســی نظیــر روغــن، کنجاله 

و دانه هــای  روغنــی و نهاده هــا افزایــش 

چشــمگیر در برخی موارد تــا ۱۰۰ درصد 

داشــته اســت و در مقابل برخی کالاهای 

ایرانی نظیــر مواد  معدنی و فــولاد کاهش 

قیمت چشــمگیری را تجربه کرده اســت. 

رییس کل سازمان توسعه تجارت ایران 

تصریح  کــرد: در ســال گذشــته صادرات 

مواد معدنی و فلزی کشــور به ۱۰ میلیارد 

دلار  رســید که هرچند از نظــر وزنی چهار 

درصد رشد داشته است، اما از نظر ارزشی 

۶ درصد کاهش یافت. 

پیمان پاک خاطرنشان  کرد: این آمارها 

نشــان می دهــد اســتدلال «عبدالناصر 

همتی» و ســایر منتقــدان مشــابه دقیقا 

برعکس بوده  اســت و به زیان خودشان در 

حوزه تجارت خارجی صحبت می کنند. 

وی ادامه  داد: علاوه بر این، بیشــترین 

واردات ایران مواد اولیــه تولید و کالاهای 

سرمایه ای است که رشــد تولید را به  دنبال 

دارد  و واردات کالاهــای مصرفی در ســال 

گذشــته نســبت به ۱۴۰۰ کاهش جدی 

داشته است. 

روز گذشته «عبدالناصر همتی» رییس 

کل اسبق بانک مرکزی در توییتی نوشت: 

با منفی شــدن ۶.۵ میلیارد دلاری تجارت 

 خارجی، بیشــترین کسری در ســه ســال 

اخیر در سال ۱۴۰۱ ثبت شد. 

وی در ادامه این توییت نوشــته اســت: 

وجود ادعــای جهش صــادرات غیرنفتی، 

افزایش صــادرات بــه خاطر رشــد قیمت 

جهانی  محصولات صادراتی بوده، نه وزن 

آن. 

مرکــزی  بانــک  اســبق  کل  رئیــس 

همچنیــن مدعــی شــد: گــزارش بانــک 

مرکزی نحوه تامین کسری و عدم برگشــت 

بخشــی از ارز  صادراتی را با ارز نفت نشان 

خواهد داد. 

وزارت صمت ادعای  یکی از نمایندگان مبنی بر اینکه در جریان منتفی شدن استیضاح قبلی «فاطمی امین» ۷۰ تا 

۷۵  خودروی شاسی بلند در اختیار مجلس قرار گرفته است را قویا تکذیب کرد. وزارت صمت تاکید کرد: این ادعا کاملا 

کذب است و این وزارتخانه پیگیری حقوقی این موضوع را در دستور کار قرار  خواهد داد. 

گفتنی است وزیر صمت در صحن علنی مجلس و در دیدارهای متعدد فردی و گروهی با نمایندگان ضمن تاکید بر 

رویکرد  مبارزه با فساد دولت سیزدهم، رویکرد مدیران و برنامه های تحولی وزارت صمت را در مسیر مقابله عینی و عملی 

با هرگونه  فساد و رانت عنوان کرده است. 

︣︊︠

مدير عامل صندوق تثبيت بازار سرمايه خبر داد: 

واريزى هاى صندوق تثبيت با پيگيرى وزير اقتصاد انجام مى شود

قائم مقام صندوق بیمه کشاورزی از 

پرداخت  بالغ بر ۵ هــزار میلیارد تومان 

غرامت بیمه به خســارت دیدگان بیمه 

شــده در بخش  کشــاورزی طی ســال 

گذشته خبر داد. 

 «علیرضــا آل امین» بــا بیــان اینکه 

بیشــترین غرامت پرداخت شده مرتبط 

با حوزه های محصــولات زراعی و باغی 

اســت افــزود:  بخــش عمده خســارت 

محصولی در گنــدم دیم، گنــدم آبی، 

خرما و پســته بوده اســت. 

قائم مقــام صندوق بیمه کشــاورزی 

میزان حق بیمــه دریافتی برای ســال 

را  تاکنــون  زراعــی ۱۴۰۱ - ۱۴۰۲ 

۶.۱ هــزار میلیارد  تومان عنــوان کرد و 

اظهارداشــت: بیشــترین بیمــه انجام 

شــده تاکنون در گندم دیم، گندم آبی 

و پسته بوده است. 

آل امیــن بــا بیــان ایــن کــه بیمه 

کشــاورزی حامی کشــاورزان است، 

تصریــح کــرد: اگر نســبت به ســال 

گذشــته تولید را با بهره وری  افزایش 

دهیــم می توانیم به شــعار ســال که 

مهار تورم و رشــد تولید اســت پایبند 

باشیم. 

قائم مقام صندوق بیمه کشــاورزی 

با تاکیــد بــر اینکه بــه دنبــال ایجاد و 

راه اندازی بیمه اتکایی هستیم، یادآور 

شــد: در این خصوص  رایزنی با ســتاد 

اجرایی فرمان حضرت امــام (ره) برای 

حمایت از بیمه کشــاورزی انجام شده 

است. 

وی افــزود: در تنــوع محصــول در 

بیمه کشــاورزی در رتبه دوم جهان قرار 

داریم. 

وی با بیــان اینکــه دولــت یارانه 

بیمــه کشــاورزی را بــرای کالاهای 

اساسی در دســتور کار دارد، افزود: 

در بودجه ســال گذشــته برای  بیمه 

کشــاورزی ۶ هــزار میلیــارد تومان 

اعتبار اختصــاص منظور شــده که 

با کمــک وزارت جهاد کشــاورزی و 

سازمان برنامه و  بودجه ۷۰ درصد از 

آن تخصیص یافت. 

آل امین بــا تاکید بر اینکــه به دنبال 

ساده ســازی مفاهیــم بیمــه بوده ایم، 

افــزود: درصــدد بوده ایــم تــا از طرق 

مختلف از جمله آموزش و  ترویج، بسیج 

مهندسین کشاورزی، مقامات محلی، 

استانی و چهره های شــناخته شده در 

استان ها، کشــاورزان را به سمت بیمه 

 کشاورزی سوق دهیم. 

قائم مقام صندوق بيمه کشاورزی خبرداد: 

پرداخت بالغ بر 5 هزار ميليارد تومان غرامت بيمه به بخش كشاورزى در سال گذشته

عامــل  هیــات  رییــس 

صندوق تثبیت بازار سرمایه 

تاکیــد کرد: به طــور معمول 

باید بدنه کارشناسی دولت 

در حمایت از سهامدار  خرد 

بــا قــدرت وارد عمل شــود و 

در  لازم  پیگیری هــای 

خصــوص این واریزی ها را در 

دستور کار قرار دهد. 

تزریــق  افــزود:  وی 

نقدینگی به صندوق تثبیت 

بازار سرمایه از بودجه ۱۴۰۲ 

حــذف شــد و طبــق لایحه 

بودجــه دیگر منابعی به  این 

صندوق تخصیص پیدا نکرد. 

مدیر صندوق تثبیت بازار 

ســرمایه ادامه داد: صندوق 

تثبیت بازار ســرمایه باید به 

عنوان بازویی قــوی در بازار 

حضور داشته  باشد تا بتواند 

نوسانات شدید ایجاد شده 

در بــازار را تحت تاثیر تغییر 

عوامل غیراقتصادی کنترل 

کند. 

︣︊︠

معاون مســکن شهری بنیاد مسکن انقلاب اســلامی از ساخت نزدیک به 

هشت هزار واحد مسکونی به روش صنعتی سازی در  هشت استان کشور خبر 

داد. 

 «حمیدرضا سهرابی» گفت: بنیاد مسکن در بندرعباس نزدیک به سه هزار 

واحد را به شــکل قالب تونلی، یک هزار و ۲۰۰  واحد را در کرمانشــاه، حدود 

یک هــزار واحد در ایلام، یک هزار واحد در زاهــدان، ۹۵۰ واحد در اصفهان، 

۸۵۰ واحد در  گلستان، و تعدادی واحد را در استان های فارس، یزد، به روش 

صنعتی سازی در حال اجرا دارد. 

وی با تاکید بر تبعیت از رویکرد دولت ســیزدهم در صنعتی ســازی برای 

تسریع در انجام پروژه های نهضت ملی مسکن،  توضیح داد: اجرای واحدهای 

مسکونی به روش صنعتی سازی ســبب دوام ساختمان ها و افزایش کیفیت 

خواهد شد. 

ســهرابی درباره تاثیر صنعتی سازی در کاهش قیمت تمام شده مسکن، 

ادامه داد: هر چقدر که زمان ساخت مسکن کوتاه تر شود،  زمان کمتری برای 

ساخت مسکن نیاز است که این زمان کمتر به کاهش تورم منجر خواهد شد. 

وی خاطرنشان کرد: در تلاش هستیم تا پروژه های بیشتری با صنعتی سازی 

دنبال شود تا هم کیفیت و هم سرعت انجام کار بالا  برود. 

ساخت 8 هزار واحد مسكونى صنعتى ساز در 8 
استان كشور

مدیرکل دفتر صنایع خودرویی وزارت صنعت، معدن و تجارت گفت که 

با افزایش تیراژ تولید و تسریع در عرضه محصولات  خودروســازان، شــاهد 

آرامش و تعدیل قیمت در بازار خواهیم بود. 

 «عبدالله توکلــی لاهیجانی» در بازدیــد از پارکینــگ تحویل حضوری 

خودرو به مشتریان در ایران خودرو اظهار داشــت: برنامه  ریزی این شرکت 

برای تحویل ۲۵ هزار دستگاه خودرو در یک هفته در کنترل هیجانات بازار 

دور از دسترس نیست. 

وی خاطرنشان کرد: ایران خودرو از ابتدای امسال تا چهارم اردیبهشت 

توانســته بیش از ۳۴ هزار دســتگاه خودرو تولید کند که  سال گذشته ۲۰ 

هزار دستگاه بوده و نشان دهنده رشد بیش از ۷۰ درصدی است. 

این مقام مسوول وزارت صمت با یادآوری چالش های صنعت خودرو در 

سال گذشته، گفت: سال گذشته در گام نخســت، با  اجرای برنامه تحولی 

وزارت صمــت در حوزه خودرو، جریــان تولید خودرو در ریل مناســبی قرار 

گرفت؛ به طوری که مشکلات  متعددی مانند تحریم مانعی برای رسیدن به 

تولید یک میلیون دستگاه خودرو نشد. 

مدیرکل دفتر صنایع خودرویی وزارت صمت ادامه داد: با توجه به برنامه 

ها و ایجاد ظرفیت های جدید برای افزایش تولید،  قادر به پاســخ گویی به 

نیاز مشتریان خواهیم بود و این امر در سایه همدلی و مشارکت شرکت های 

خودرو ساز و زنجیره تامین  محقق خواهد شد. 

وی با اشاره به فروش خودرو از طریق سامانه یکپارچه، افزود: این سامانه 

به منظور تنظیم بازار و شفاف ســازی در عرضه  خودرو در نظر گرفته شد، به 

طوری که با اجرای آن شاهد حذف قرعه کشــی و ثبت نام۹۰۰ هزار تقاضا 

در مرحله نخست  برای خرید انواع خودرو بودیم. 

توکلی ادامه داد: برای پاســخ گویی به نیاز مشــتریان در این ســامانه، 

فرآینــد تحویل خــودرو در زمــان بندی مشــخصی انجــام خواهد  شــد و 

مشتریانی که به دلیل تقاضای بالا موعد تحویل خودرو آنان در سال آینده 

است، می توانند نسبت به تبدیل محصولاتی که  دارای تقاضای کم تر بوده 

و قابل عرضه در سال جاری هستند، اقدام کنند. 

مدیرکل دفتر صنایع خودرویی وزارت صمت با تاکید بر اینکه روند عرضه 

در سامانه یکپارچه ادامه دار خواهد بود، افزود:  روند ثبت نام در این سامانه 

با توجه به شرایط تولید و در راســتای عرضه بهتر ادامه خواهد داشــت و در 

مراحل آینده فروش،  شاهد عرضه محصولات جدیدی مانند «ری را» و دیگر 

محصولات جدید شرکت های خودروساز خواهیم بود. 

توکلی اضافه کرد: گام های دوم و سوم طرح تحول صنعت خودرو توسعه 

محصول و توجه به توان داخلی اســت و عدم توجه به  ظرفیت های کشــور، 

عارضه اصلی و شکننده در صنعت خودرو به شمار می رود. 

وی تاکید کرد: یکی از اهداف وزارت صمت، توســعه محصول برمبنای 

توان بومی و اتکا به عمق ســاخت داخلی سازی اســت  که این روند با تغییر 

ریل دنبال می شود و در ســال جاری صنعت خودرو در مسیر درستی برای 

رسیدن به اهداف عالیه برای  تثبیت جریان تولید و کنترل بازار قرار خواهد 

گرفت. این مقام مســوول همچنین در بازدید از اداره تحویل خودرو ســایپا 

با بیان اینکه سال گذشــته تولید خودرو در کشــور ۳۹ درصد  افزایش پیدا 

کرده و طبق برنامه ریزی انجام شده برای ســال جاری بیش از یک میلیون 

و ۷۰۰ هزار دستگاه خودرو تولید  خواهد شد، تصریح کرد: عرضه خودرو در 

گروه خودروسازی سایپا نسبت به سال های گذشته بسیار بهبود پیدا کرده 

و با  سرعت خودروها تحویل متقاضیان می شود، به طور قطع این رویه تاثیر 

مثبتی بر بازار خودرو خواهد گذاشت و از رشد  قیمت ها جلوگیری می کند. 

وی گفت: فروردین ماه ســال ۱۴۰۱، روزانه هزار و ۳۰۰ دستگاه خودرو 

تولید می شــد و امســال عدد روزانه تولید به ۲ هزار و   ۲۰۰ دستگاه رسیده 

است که نوید بخش تثبیت تولید خودرو در کشور است. 

مدیرکل صنایع خودرویی وزارت صمت با اشاره به گام دوم تحول صنعت 

خودرو که در گروه خودروسازی ســایپا آغاز شده  است، افزود: گروه سایپا از 

سال گذشــته به نحو مطلوبی در حوزه طراحی و توســعه خودرو ورود کرده 

اســت و حاصل این تلاش  ها معرفی ۹ محصول بومی خودروسازان به بازار 

است و از این رو در سال جاری شاهد تنوع محصولات در بازار خواهیم  بود. 

وی درباره عملکرد سایپا در سامانه یکپارچه عرضه خودروهای داخلی، 

اظهار داشــت: گروه خودروسازی ســایپا همه  محصولات خود را با توجه به 

برنامه افزایش تولیدی که داشته تحویل داده و این بدان معنا است که همه 

متقاضیان گروه سایپا  محصولات خود را به صورت سه ماهه تحویل گرفتند و 

در فهرست انتظار قرار نگرفتند. 

مديرکل صنايع خودروی وزارت صمت: 

افزايش توليد و عرضه خودروسازان در كنترل بازار موثر است

︣︊︠



عمليات تخليه سوخت مازوت مخازن نيروگاه 
لوشان تمام شد

ریاســت کارگروه انــرژی و تامین نیازهای ضروری گفــت : عملیات تخلیه 

سوخت مازوت مخازن نیروگاه لوشان به پایان رسید و  ۲۸  میلیون لیتر از سوخت 

مازوت

رشت-ســمیه جوان-بهمن داراب زاده مدیر عامل شــرکت برق منطقه ای 

گیلان و ریاســت کارگروه انرژی و تامین نیازهای ضروری  شــورای پدافند غیر 

عامل استان گیلان گفت: با اجرای پروژه تخلیه مخازن سوخت مازوت نیروگاه 

شــهید بهشــتی لوشــان تاکنون، بیش  از ۲۸ میلیون لیتر از ۳۰ میلیون لیتر 

سوخت مازوت ذخیره شده در مخازن نیروگاه شهید بهشتی لوشان تخلیه شد. 

به عبارتی بیش  از ۹۳ درصد از ظرفیت مخازن خالی شده است . 

داراب زاده در خصوص میزان سوخت باقیمانده گفت: حدود ۶/۱ میلیون 

لیتر از مخازن ســوخت مازوت نیروگاه تخلیه نشده است.  علت این امر انجام 

بررسی های لازم و انجام آزمایشات مورد نیاز در خصوص قابل استفاده بودن یا 

نبودن سوخت موجود در ته  مخازن است که خوشبختانه نتیجه تحقیقات نشان 

دادکه سوخت باقیمانده در ته مخازن قابل استفاده برای نیروگاه می باشد . 

وی افزود: اقدام ســریع برای تخلیه اندک سوخت باقیمانده انجام خواهد 

شد و پس از تخلیه کامل سوخت، عملیات شستشوی مخازن و  عملیات ذخیره 

ســازی گازوئیل در مخازن انجام خواهد شد.گفتنی اســت که نیروگاه ۳۶۰ 

مگاواتی لوشان در زمینی به مساحت ۵۲  هکتار در شهر لوشان واقع است . 

بازديد 14 گروه راهيان پيشرفت از پالايشگاه گاز ايلام
مدیر عامل شــرکت پالایــش گاز ایــلام از بازدید ۱۴ گروه دانــش آموزان، 

دانشجویان، هیأت های علمی، نخبگان و غیره تحت عنوان  راهیان پیشرفت 

از این پالایشگاه در طول سال ۱۴۰۱ خبر داد . 

به گزارش شاخه سبز به نقل از  روابط عمومی پالایشگاه گاز ایلام؛ روح 

اله نوریان افزود: این گروه ها شامل دانشــجویان و اعضای هیات علمی 

 دانشگاه های استان، بسیجیان حوزه کارگری، دانش آموزان و غیره بوده 

است    . وی اظهار داشــت: در طول سال گذشــته ۵۱۷ نفر در قالب ۱۴ گروه 
از قشــرهای مختلف جامعه تحت عنوان راهیان پیشــرفت از این  پالایشگاه 

بازدید کردند . 

   نوریان با بیان اینکه برخی جوانان اســتان از پیشرفت  های این پالایشگاه 

اطلاعات کافی ندارند، تصریح کرد: به برکت انقلاب  اسلامی این شرکت بدون 

حضور نیروی خارجی و تنها به وسیله نیروهای توانمند بومی در حال فعالیت و 

ارز آوری برای کشور  است که این مهم باید برای جوانان تبیین شود . 

   وی ادامه داد: پالایشــگاه گاز ایلام با فراهم ســازی بستر برپایی اردوهای 

راهیان پیشرفت، الگوی مناسبی برای سایر مجموعه های  صنعتی در استان 

بــوده تا از این طریق بتوان افکار جامعه را درخصوص دســتاوردهای نظام در 

حوزه های مختلف روشن کرد که  این امر تجلی جهاد تبیین است . 

مدیر عامل شــرکت پالایش گاز ایلام گفت: این شرکت در راستای عمل به 

فرمایشات مقام معظم رهبری مبنی بر جهاد تببین و بیان  دستاورد های نظام 

در حوزه های مختلف، بازدید های قابل توجهی را برای اقشار مختلف جامعه از 

جمله اســاتید دانشــگاه ها، هیأت  های علمــی، نخبه گان، دانــش آموزان، 

دانشجویان و غیره برنامه ریزی کرده که خوشبختانه این اقدامات نتایج  مثبتی 

در پی داشته  است . 

نوریان با اشاره به اینکه نیاز جامعه امروز به ویژه قشر جوان، آگاهی و اطلاع 

از اقدامات نظام است، گفت: با توجه به تهاجم  رسانه های معاند که نسل جوان 

ما را هدف قرار داده اند باید کار های انجام شــده در اســتان را پس از پیروزی 

انقــلاب اســلامی بیان  کرد تا مانع از توجه جوانان بــه هجمه ها و فریب کاری 

دشمنان نظام شد . 

انقلاب گازرسانی به شهرها در استان کرمان؛

گازرسانى به 11 شهر استان كرمان تنها در مدت 
يكسال  و نيم

مدیر عامل شرکت گاز استان کرمان از گازرسانی به ۱۱ شهر در سال ۱۴۰۱ خبر داد . 

به گزارش شاخه سبز به نقل از روابط عمومی شرکت گاز استان کرمان، منوچهر فلاح 

با اعلام خبر فوق افزود: با توجه به تاکید  دولت سیزدهم در راستای توسعه مناطق محروم 

و کمتر برخوردار به لطف خدا توانسته ایم از زمان آغاز بکار دولت سیزدهم تا  پایان سال 

۱۴۰۱ شهروندان عزیز ۱۱ شهر دیگر از استان کرمان را از نعمت گاز طبیعی برخوردار 

نماییم . مدیر عامل شرکت گاز استان کرمان بیان کرد: مایه مباهات است که از ابتدای 

تاسیس شرکت برای اولین بار با اقدامات ویژه  جهادی که در بازه پنج ساله ۱۳۹۷ تا ۱۴۰۱ 

انجام گردیده، درصد تحت پوشش شهری به عدد ٪۹۹ و بیش ازمیانگین کشوری  رسیده 

است . 

وی ادامه داد: در حال حاضر از ۸۴ شهر استان کرمان ۷۸ شهر از نعمت گاز برخوردار 

گردیده و هم اکنون ۴ شهر علی آباد،  نودژ، جبالبارز و ده کهان در دست اجرا و ۲ شهر 

دیگر در دست طراحی می باشند . 

فلاح با اشاره به اینکه ۲۷ شهر از کل شهرهای گازرسانی شده در استان کرمان تنها 

در مدت ۵ ساله اخیر از این نعمت الهی  برخوردار گردیده اند، گفت: انشالله با یاری خداوند 

و همت و تلاش شبانه روزی خادمین گاز استان کرمان در سال ۱۴۰۲ شاهد  افتتاح پروژه 

های گازرســانی بی نظیری به جهت فراهم نمودن رفاه بیشتر برای مردم دیار کریمان 

خواهیم بود . 

ا︣ن ﹝﹟ ا
SHAKHESABZ@GMAIL.COM

۴
ساخت سه تقاطع غيرهمسطح در شهر زاهدان

احمد هاشمى به عنوان مديرعامل پتروشيمى اصفهان معرفى شد

 700 ميليارد ريال تجهيزات 
آموزشى در مدارس چهارمحال 

و بختيارى توزيع شد

معاون پژوهش و برنامه ریزی و پشــتیبانی اداره 

کل آموزش و پرورش چهارمحال و بختیاری از توزیع 

۷۰۰میلیــارد ریــال  تجهیزات آموزشــی و کمک 

آموزشــی در مدارس اســتان در سال گذشته خبر 

داد. 

امین ســلیمانی سه شــنبه شــب در نشســت 

گروه های جهادی عدالت تربیتی و نصیب آموزش 

برابر اســتان افزود: با تخصیص این  اعتبار بیش از 

۱۳۴ هزار قلم کالای اساسی در راستای تجهیزات 

آموزشــی و کمک آموزشــی تهیه و بین مدارس بر 

اساس  فضاسنجی و نیازسنجی توزیع شده است. 

وی با اشاره به اینکه استان دارای عقب ماندگی 

تاریخی است، گفت: نظام تعلیم و تربیت و آموزش 

و پرورش استان نیز دارای  ضعف ها و عقب ماندگی 

زیاد اســت که با تشکیل گروه ها و قرارگاه جهادی 

امید اســت که عدالت آموزشــی در استان محقق 

شود. 

به گفته وی، هم اکنون ۷۰درصد مدارس استان 

فرسوده اســت و کمبود فضای آموزشی و فرسوده 

بــودن مــدارس در شــهرکرد،  لــردگان و مناطق 

عشایری بسیار بالاست. 

وی به بازنشسته شدن یک هزار و ۸۶۰ فرهنگی 

در مهرمــاه ســالجاری اشــاره کــرد و گفــت: رفع 

مشــکلات و معضلات حوزه تعلیم  و تربیت نیازمند 

کار جهــادی اســت تا بتوان با کارهــای جهادی و 

فعالیت های جهادی در راســتای برقراری عدالت 

آموزشی همگام  با دولت گام برداشته شود. 

دبیر قرارگاه جهــادی عدالت تربیتی و نصیب 

آموزشــی برابــر آمــوزش و پــرورش چهارمحــال و 

بختیاری از فعالیت ۱۱۵ گروه  جهادی در اســتان 

خبــر داد و گفــت: در ایــام عید امســال ۴۵ گروه 

جهــادی به پنــج هــزار و ۸۰۰ دانش آموز خدمت 

رسانی کردند. 

احســان طاهــری افــزود: در این مــدت ۱۶۰ 

جهادگر رنگ آمیزی ۱۷ مدرسه و ۵۶ کلاس درس 

را انجام دادند. 

به گفته وی، در سال گذشته در قرارگاه عدالت 

تربیتی و نصیب آموزشی برابر ۲۷۵ طرح اجرا شد. 

طاهری با اشاره به موضوع جهاد آموزشی، افزود: 

در اسفندماه پارسال طرح جهادی احسان تعلیم و 

تربیت از ســوی قرارگاه  جهادی عدالت تربیتی و 

نصیــب آموزشــی برابر آمــوزش پرورش اســتان با 

همکاری جمعیت فرهنگیان جوان و بنیاد احسان 

اجرا  شــد که این طــرح تا پایان اردی بهشــت ماه 

امسال ادامه دارد. 

به گفته وی، در این طــرح ۵۷۳ معلم جهادگر 

آموزش چهار هزار دانش آموز را انجام می دهند. 

اجراى طرح نهضت ملى مسكن 
در چرام آغاز شد

کهگیلویــه  شهرســازی  و  راه  مدیــرکل 

وبویراحمــد گفت: اجرای طــرح نهضت ملی 

مسکن در شهرستان چرام بصورت خودمالکی 

از  ســوی متقاضیان با برگــزاری یک آیین آغاز 

شد. 

محمد راستا روز چهارشنبه در آیین کلنگ زنی 

این طرح اظهار داشت: زمین ساخت به متقاضیان 

واگذار شده و مالکان می توانند  واحدها را به کیفیت 

مورد نظر خود ساخته و به بهره برداری برسانند. 

وی بیان کرد: در شهرستان چرام تاکنون ۲ هزار 

و ۹۰ متقاضی ثبت نام کرده اند که ۲۲۱ نفر از آنان 

تایید نهایی شده اند و ۱۸۰  نفر نیز افتتاح حساب 

کرده اند. 

راستا تصریح کرد: در چرام مراحل ۲ و ۳ نهضت 

مســکن ملی نیز نســبت به متقاضیانی که تایید 

نهایی شده اند و واریز وجه دارند  اجرا می شود. 

نماینــده مــردم شهرســتان های کهگیلویــه، 

بهمئی، چرام و لنده در مجلس شورای اسلامی نیز 

در این آیین با تاکید بر همکاری نهادهای  خدمات 

رســان در اجرای این طرح افــزود: همکاری همه 

مسوولان نقش مهمی در بهره برداری از این واحدها 

در بازده زمانی  مناسب دارد. 

حجت الاسلام محمد موحد تصریح کرد: طرح 

نهضت ملی مسکن یکی از طرح های خوب دولت 

سیزدهم محســوب می شود که  نیازمند مشارکت 

دستگاه های اجرایی است. 

شهرســتان چرام به مرکزیت شهر چرام بیش از 

۲۴ هزار نفر جمعیت دارد. 

کل متقاضیانی که تاکنون در طرح نهضت ملی 

مســکن اســتان کهگیلویه و بویراحمــد ثبت نام 

کرده اند ۵۹ هزار و ۵۸۷ نفر هستند که  از این میان، 

درخواست ۱۷ هزار و ۴۷۶ نفر آنان تأیید شده  و از 

این تعداد ، سه هزار و ۶۰۸ نفر افتتاح حساب کرده 

و پروژه  برای آنها تعریف شده است. 

شهردار زاهدان مرکز سیستان و بلوچستان گفت: سه تقاطع غیر همسطح براساس طرح جامع ترافیک در این شهر در حال  ساخت است که تکمیل آنها نقش مهمی در روان سازی 

ترافیک شهری دارد.محمدامیر براهویی اظهارداشت: به منظور روان  سازی ترافیک در زاهدان و رفاه حال شهروندان ساخت تقاطع های غیر هم سطح در میدان کارگر و تقاطع خیابان 

شهید  طباطبایی و بلوار شهید میر حسینی با اعتبار ۴۵۰ میلیارد تومان توسط شهرداری زاهدان در حال انجام است.وی ادامه داد:  همچنین تقاطع غیر هم سطح راه آهن توسط راه 

آهن جنوب شرق در دست ساخت است که بعد از بهره برداری تحویل  شهرداری خواهد شد.شهردار زاهدان گفت: تسهیل دسترسی و توسعه حمل و نقل به منظور کاهش گره های 

ترافیکی از موارد  مورد توجه برای خدمت رسانی بهتر به شهروندان است که در اولویت قرار دارد.وی بیان کرد: بر اساس مطالعات جامع  ترافیک شهر زاهدان، ۱۳ تقاطع غیر همسطح 

برای آینده این شهر مورد نیاز هست که طبق بررسی ها و مطالعات تخصصی  بعمل آمده سه تقاطع در الویت احداث قرار گرفتند.براهویی افزود: همچنین به منظور خدمات رسانی 

مطلوب تر به شهروندان  زاهدانی ساخت ۱۰ بازار و بازارچه، اجرای طرح گردشگری چهارراه رسولی، احداث جایگاه سی ان جی، احداث میادین  شهری، تابلو راهنمای مسیر، اجرای 

کمربند سبز، بهسازی ورودی شهرها، استفاده مناسب از پساب شهری، ایجاد گرم خانه  بانوان و احداث ۱۰ زمین چمن مصنوعی در دستور کار این سازمان قرار دارد. 
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   احمد هاشــمی از سوی هیأت مدیره 

پتروشــیمی اصفهان در آئینی به عنوان 

مدیرعامل این شرکت معرفی شد . 

آئیــن تکریــم و معارفــه مدیرعامــل 

پتروشــیمی اصفهان با حضور اعضای 

هیأت مدیــره این شرکــت و مدیرعامل 

هلدینگ پتروپالایش  اصفهــان برگزار 

شد . 

به گزارش شــاخه ســبز ْ در این آئین 

با حکم محســن قدیــری، رئیس هیأت 

مدیره از زحمات محسن ایران زاد تجلیل 

و احمد هاشــمی به  عنــوان مدیرعامل 

جدید این شرکت منصوب شد . 

   

ســوددهی پتروشــیمی اصفهان 

مورد توجه باشد

محســن قدیری در این آئین ضمن 

قدردانی از زحمات مهندس ایران زاد 

با اشــاره به برنامه های در دســتور کار 

پتروشــیمی اصفهان  اظهار داشــت: 

افزایــش ســوددهی با حفــظ محیط 

زیســت و جلوگیــری از خام فروشــی 

از مهم تریــن برنامه هــای در دســتور 

کار پتروشــیمی  اصفهــان اســت که 

امیدواریم بــا برنامه ریزی هدفمند و بر 

مبنای علم و دانش به این مهم دســت 

یابیم . 

وی با بیان اینکه پتروشیمی اصفهان 

یکی از شرکت های وابســته به هلدینگ 

پتروپالایــش اصفهان اســت کــه برای 

تقویــت و ســوددهی  آن سرمایه گذاری 

کرده ایم، تصریح کرد: ما در چشم انداز 

پنج ســاله خود ســوددهی مناسبی را 

برای ایــن شرکــت در نظــر گرفته ایم و 

از  مدیریت جدیــد انتظار داریــم که در 

کمترین زمان ممکــن این هدف محقق 

شود . 

رئیــس هیــأت مدیــره پتروشــیمی 

اصفهان ابراز داشــت: مــا در نظر داریم 

با اجــرای طرح هــای نوین و بــر مبنای 

علم در هلدینــگ  پتروپالایش اصفهان 

و شرکت های تابعــه و وابســته از جمله 

پتروشیمی اصفهان اشتغال زایی برای 

نخبگان را در اولویت قرار دهیم تا  ضمن 

جوان سازی کارکنان از مهاجرت مغزها 

نیز جلوگیری کنیم . 

   تأمیــن خــوراک صنایــع پاییــن 

دســتی در دســتور کار پتروشیمی 

اصفهان باشد

مدیرعامــل  احمدهاشــمی، 

پتروشــیمی اصفهان در این آئین ضمن 

قدردانــی از عملکرد مهندس محســن 

ایران زاد اظهار داشــت: ما در  هلدینگ 

پروژه هــای  اصفهــان  پتروپالایــش 

زیرساختی را برای تکمیل زنجیره ارزش 

در دستور کار قرار داده ایم و امروز ۴۰۰ 

پروژه  جدید به صورت همزمان در دست 

اجرا است . 

وی تصریح کــرد: رویکرد خــود را در 

هلدینگ پتروپالایش اصفهان از تولید 

محوری به پروژه محــوری تغییر داده ایم 

و سعی داریم  در سال ۱۴۰۵ بیش از ۱۰ 

هزار نفر از نخبگان استان اصفهان را به 

کار بگیریم . 

مدیرعامــل پتروشــیمی اصفهــان 

با تاکید بــر اینکه رویکرد مــا در شرکت 

پتروشــیمی اصفهان افزایش سودآوری 

و تأمین خوراک مــورد  نیاز صنایع پایین 

دســتی اســت، ابــراز داشــت: در این 

زمینــه بایــد برنامه ریزی درســت برای 

جــذب سرمایه گــذار و حل مشــکلات 

مالی  شرکت در اولویت است تا بتوان به 

سودآوری و تکمیل زنجیره ارزش دست 

یافت . 

وی تاکیــد کــرد: بایــد موانــع مالی 

بــا حــل پرونده هــای گذشــته شرکت 

پتروشــیمی اصفهــان از سر راه ایــن 

شرکت برداشت تا خللی در روند  اجرای 

پروژه ها و جذب سرمایه گذار ایجاد نشود 

و در نهایت صنایع پایین دستی خوارک 

مــورد نیــاز را دریافــت کننــد و چرخه 

اشتغال  و تولید به قوت خود باقی بماند . 

   

طرح توسعه صنایع پایین دستی 

پتروشــیمی اصفهان در دستور کار 

است

هاشــمی تصریــح کــرد: تعریــف 

پروژه های مختلف در راســتای افزایش 

ســوددهی شرکت پتروشیمی اصفهان 

از مهم تریــن برنامه های در  دســتور کار 

است . 

پتروشــیمی  شرکــت  مدیرعامــل 

اصفهــان ابــراز داشــت: طرح توســعه 

صنایع پایین دســتی و رفع مشــکلات 

ســهامداران ســابق شرکت  پتروشیمی 

اصفهان نیز از دیگر اقداماتی اســت که 

در برنامه کاری خود به عنوان مدیرعامل 

این مجموعه در دستور کار دارم . 

همچنین پس از برگزاری آئین تکریم 

و معارفــه محســن قدیــری، مدیرعامل 

و  اصفهــان  پتروپالایــش  هلدینــگ 

مدیرعامــل  شرکــت  احمدهاشــمی 

پتروشیمی اصفهان با استاندار اصفهان 

دیدار و گفت وگو کردند . 

   

توســعه ای  طرح هــای  حامــی 

پتروشیمی اصفهان هستیم

سید رضا مرتضوی استاندار اصفهان 

در این دیدار اظهار داشت: گزارشی را از 

عملکرد هلدینگ پتروپالایش اصفهان 

دریافــت  کرده ایم که نشــان از مدیریت 

قوی در این مجموعه دارد . 

وی افــزود: خبرهــای امیدوارکننده 

ای داریم که نشــان از تحــرک، پویایی 

و بالندگــی در هلدینــگ پتروپالایــش 

اصفهان است . 

اســتاندار اصفهــان اضافــه کــرد: 

عملکرد هلدینگ پتروپالایش اصفهان 

در حوزه مســئولیت های اجتماعی نیز 

رضایت بخش بوده و قابل  تقدیر است . 

هاشــمی،  احمــد  همچنیــن  وی 

مدیرعامل شرکت پتروشیمی اصفهان 

را مدیری توانمنــد، کاربلد و شایســته 

دانســت و افزود: به عنــوان  عالی ترین 

مقام اســتان حمایت تمام قد خــود را از 

پروژه های پتروشــیمی اصفهــان برای 

رسیدن به سودآوری مناسب و همچنین 

تکمیل  زنجیره ارزش اعلام می کنم . 

مرتضــوی تصریــح کرد: می تــوان با 

تعریف پروژه هــای جدید زیرســاختی 

در جهت اعتلا و ســوددهی پتروشیمی 

اصفهــان اقدام کــرد تا  تأمیــن خوراک 

صنایع پایین دستی نیز با مشکل مواجه 

نشود . 

   

هدف ما صیانــت از صنایع پایین 

دستی پتروشیمی است

همچنیــن محمدامیــر نیکوهمت، 

عضو هیأت مدیره پتروشــیمی اصفهان 

نیز در این دیدار با اشاره به اینکه تکمیل 

زنجیــره ارزش به  منظــور تأمین خوراک 

صنایع پایین دستی را در

دســتور کار داریــم، اظهار داشــت: 

هــدف مــا صیانــت از صنایع وابســته 

اســت و بســتری را ایجــاد خواهیم کرد 

تــا نیازمندی های این صنایــع  را تأمین 

کنیم . 

وی اضافه کــرد: تعریــف پروژه های 

جدید را نیــز در دســتور کار داریم و این 

اقدام با برداشــتن موانــع مالی از جمله 

حل پرونده های  قدیمــی این مجموعه 

محقق خواهد شد . 

عضــو هیــأت مدیــره پتروشــیمی 

اصفهــان تصریح کــرد: انتظــار داریم 

مدیریــت اســتان همراهــی و حمایت 

خود را برای جــذب  سرمایه گذاری های 

داخلی و خارجی برای اجرای پروژه های 

پتروشیمی اصفهان داشته باشد . 

   مجیــد ســلطانی در مراســم آغــاز 

عملیات اجرایی طرح ”نهضت جهادی 

توســعه فیبرنوری“ (نجما) در اصفهان 

افــزود: سرمایه گــذاری  بــرای توســعه 

شــبکه فیبرنوری در کشــور ضروریست 

و سیاســتگذاران ما باید به این موضوع 

توجه جدی داشته باشند . 

بــه گــزارش شــاخه ســبزْ  وی بــا 

بیان اینکــه ســهم اقتصــاد دیجیتــال 

در تولیــد ناخالــص ملــی کشــور در 

میــلادی ۶.۹ درصــد  ســال ۲۰۲۰ 

بــود  در حالی کــه میانگیــن آن در دنیا 

۲۲.۵ درصــد اســت، اظهار داشــت: 

رقــم سرمایه گذاری در صنعــت فناوری 

اطلاعــات از ســال ۲۰۲۱ تــا   ۲۰۲۳ 

میلادی در دنیا، هر ســال نزدیک ۵۵۰ 

میلیــارد دلار بوده اســت و کشــورهای 

کوچک همســایه ما نیز رشــد و توســعه 

خود را بر  اساس این صنعت هدفگذاری 

کرده انــد اما مــا چقــدر در ایــن زمینه 

سرمایه گذاری کرده ایم . 

ســلطانی با تاکید بــر لــزوم تقویت 

صنعت فنــاوری اطلاعــات و ارتباطات 

در کشــور گفت: انگیزه سرمایه گذاری 

در این بخش از بین  رفته است در حالی 

که اگــر مردم انگیــزه لازم را پیــدا کنند 

برای سرمایه گــذاری در صنعت فناوری 

اطلاعات به میدان می آیند . 

اگــر  اینکــه  بیــان  بــا  وی 

انجــام  درســتی  سیاســتگذاری های 

نشــود، صنایع خوب و فعال کشــور در 

این حوزه زمین می خورند، از نمایندگان 

 مجلس برای ارائــه راهکارهایی بمنظور 

تقویت این صنعــت و سرمایه گذاری در 

آن استمداد طلبید . 

وی همچنین با اشــاره به شعار سال 

یعنی ”مهــار تورم و رشــد تولید“ گفت: 

محقق شدن این شعار مســتلزم کمک 

دســتگاه های اجرایــی بــه  یکدیگــر، 

ثبــات در سیاســت ها و تصمیم هــای 

اقتصادی، پیگیری جــدی تصمیم ها و 

ساختارسازی برای مشــارکت مردم در 

حوزه اقتصاد  است . 

مدیرعامل شرکت مخابــرات ایران با 

تاکید بر لزوم هماهنگی دســتگاه های 

اجرایی برای اجرایی کردن طرح توسعه 

فیبرنوری در  اســتان ها افزود: توســعه 

شــبکه فیبرنوری در رشــد تولیــد بطور 

مستقیم موثر اســت و سیاستگذاری ها 

در صنعت فناوری اطلاعات و  ارتباطات 

اهمیت زیادی دارد . 

وی بــا بیان اینکــه صنعــت فناوری 

اطلاعــات و ارتباطــات کشــور بخاطر 

مشــکلات مُبتلابــه، رونق مــورد نیاز را 

ندارد، ادامه داد: طبــق  نتایج تحقیقی 

کــه در ســال ۱۴۰۰ انجام شــد، فقط 

۲۵ درصــد از ظرفیت صنعــت فناوری 

اطلاعات و ارتباطات کشــور فعال بوده 

که  اکنون مقداری بهتر شده است اما در 

هر صورت هنوز بین تــوان تولید و آنچه 

که هست، تفاوت زیادی وجود دارد . 

اشــاره  بــا  همچنیــن  ســلطانی 

بــه طــرح ”نهضــت جهــادی توســعه 

فیبرنوری“(نجــما) گفت: بررســی ها و 

برنامه ریزی های لازم بــرای اجرای  این 

طــرح انجام شــده و حــدود ۲ میلیون و 

۵۰۰ هزار پورت منصوبه در کشور پیش 

بینی شده است . 

وی، سرمایــه لازم برای اجــرای این 

طرح را پنج هــزار میلیــارد تومان اعلام 

و اضافه کــرد: درصددیم ایــن طرح در 

مدت ۲ سال و در   ۲۸ استان اجرا شود . 

ســلطانی با بیان اینکه تاکنون ۱۸۳ 

هزار کیلومتر شبکه فیبرنوری در کشور 

اجرا شده است، خاطرنشان کرد: سال 

گذشــته هفــت هــزار  و ۴۰۹ کیلومتر 

شــبکه فیبرنوری در کشــور اجرا شــد و 

هدفگــذاری ما بــرای امســال ۹ هزار و 

۱۵۰ کیلومتر است . 

وی ادامــه داد: ســال گذشــته در 

مجموع بــه میزان ۲ هــزار و ۳۶۰ گیگ 

ظرفیت شــبکه آی پی شرکت مخابرات 

کشور افزایش یافت . 

مــصرف  بــه  ســلطانی همچنیــن 

ترافیــک داخلــی و اینترنــت اشــاره و 

تصریح کــرد: در خــرداد ســال ۱۴۰۱ 

افُتــی در مــصرف پهنــای بانــد  بدلیل 

تغییرات در استفاده از برخی از سکوها 

(پِلتفُرم هــا) پیــش آمــد اما پــس از آن 

ترافیــک داخلی رشــد کــرد و میانگین 

مــصرف ترافیــک  بــه سر جــای خــود 

بازگشت . 

بــه گفتــه وی، از ســال گذشــته 

همــکاری معاونــت تجــاری شرکــت 

مخابرات ایــران با برخی شــهرداری ها 

برای پایش تصویری هدفگذاری  شــده 

که تاکنون به موفقیت هایی نیز رســیده 

است . 

در  خمینی شــهر  مــردم  نماینــده 

مجلــس شــورای اســلامی نیــز در این 

مراسم گفت: ایران در عرصه دیجیتال، 

امروزه جزو کشــورهای  پیشــتاز اســت 

و توســعه شــبکه فیبرنــوری بــه مــا در 

عرصه هــای مختلــف کمــک شــایانی 

می کند . 

حجت الاسلام محمدتقی نقدعلی با 

بیان اینکه نمایندگان مجلس با هر نوع 

گران شــدن مخالفت می کنند، افزود: 

امروز چرخ اقتصاد  رونــق گرفته و تولید 

خــودرو از ۵۰۰ هــزار به یــک میلیون و 

۵۰۰ هزار دســتگاه افزایش یافته است 

امــا مــردم ارزانی خــودرو را  احســاس 

نمی کنند . 

وی تاکید کرد: دولــت و مجلس باید 

با همراهی یکدیگــر کاری کنند که این 

رونق همراه با کنترل و تنزل تورم باشد . 

ایــن نماینــده مجلــس همچنیــن 

خواستار رفع تبعیض شد و گفت: مردم 

در ایــن زمینه گله مندنــد و خبرهایی از 

فیش های حقوقی می رســد کــه  اگر در 

باره آن چاره اندیشی نشود، رضایت توده 

مردم حاصل نخواهد شد . 

وی از مسوولان خواســت تا موضوع 

بازنشســتگان از جملــه بازنشســتگان 

مخابرات و تبدیل وضعیــت ایثارگران را 

پیگیری کنند . 

عملیــات اجرایــی طــرح ”نهضــت 

جهادی توســعه فیبرنــوری“ (نجما) با 

پیش بینی ظرفیت ۱۵۰ هزار پورت در ۲ 

سال آینده، در استان  اصفهان آغاز شد . 

مديرعامل شرکت مخابرات ايران : 

توسعه فيبرنورى در رشد توليد اثر مستقيم دارد
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حسينی همچنان گزينه اول تيم اميد؛ جلسه سرنوشت ساز با خسروی وفا خاطيان رقابت هاى انتخابى 
كاراته نقره داغ مى شوند

پیــرو اتفاقــات روز نخســت رقابت هــای 

انتخابــی تیــم ملــی کاراتــه، تعــدادی از 

ورزشــکاران بــه کمیتــه انضباطــی معرفــی 

شدند. 

پیــرو اتفاقــات و برخــی شــبهات مطــرح 

شــده در روز نخســت رقابت هــای انتخابــی 

تیــم ملی(ســه شــنبه ۵ اردیبهشــت مــاه) 

امــروز صبح  جلســه ای بــا حضور مســئولان 

فدراســیون، نمایندگان کمیته فنی، اعضای 

کادرفنــی و نماینده کمیتــه انضباطی برگزار 

و در پایان مقرر  شد که ورزشــکاران ذبیح الله 

پورشــیب، مهدی خدابخشــی، کیوان بابان، 

پوریا اقدســی، محمدرضــا گیلانپــور و امیر 

پورمحمد(مربی  استان گیلان) به دلیل انجام 

رفتار نامناســب و انجــام مصادیــق تخلفات 

عمومــی و اختصاصــی بخش یــک و دو آیین 

نامــه کمیته انضباطــی  به کمیتــه انضباطی 

معرفی و تــا زمان اعلام رای از حضــور در کلیه 

رویدادهای ورزشی کاراته محروم و در صورت 

قــرار گرفتن در  لیســت نفرات دعوتــی به تیم 

ملی نیز تا اعلام رای حضــور نامبردگان معلق 

خواهد بود. 

حريف آمريكايى تانك ايرانى 
هم تغيير وزن داد

آزادکار آمریکایی و حریف این ســال های 

«کامران قاســم پور» قصد دارد بــا تغییر وزن 

شــانس خود را برای حضــور در رقابت های 

 جهانــی ۲۰۲۳ بلگــراد بیازمایــد. 

بــه نقــل از ســایت فدراســیون کشــتی 

آمریکا، بــا توجه به سیســتم چرخه انتخابی 

تیم ملی آمریکا، آزادکارانی که مدال طلای 

جهانی و  المپیک در وزن خود را ندارند باید 

از صفر کارشــان را در جــدول انتخابی آغاز 

کنند. 

یکــی از ایــن آزادکاران جــی دن کاکس 

اســت که چند عنوان جهانی و برنز المپیک 

را در کارنامــه دارد. کاکــس در رقابت های 

جهانــی   ۲۰۲۱ و ۲۰۲۲ بــا شکســت برابر 

کامران قاسم پور از کسب مدال طلا جهانی 

بازماند. شکســت های متوالی کاکس برابر 

نماینده ایران  موجب شد، او به دنبال تغییر 

وزن و المپیک ۲۰۲۴ پاریس باشد. کاکس 

برای المپیــک توکیو نیز تصمیــم به حضور 

در وزن ۹۷  کیلوگــرم داشــت و بــا توجــه به 

دیر رســیدن به سروزن از رقابت در این وزن 

بازماند. 

کاکــس ســابقه پیــروزی برابــر علیرضا 

کریمــی دیگــر نماینــده کشــورمان را در 

المپیک ریــو و همچنیــن جهانــی ۲۰۱۸ 

مجارستان دارد. 

تصمیم قطعــی کاکس بــرای حضور در 

المپیک و دســته ۹۷ کیلوگرم موجب شــده 

تا مسئولان کشــتی آمریکا، وی را در چرخه 

انتخابــی  قــرار دهند. کاکــس بــا توجه به 

نداشــتن مدال طــلا در وزن جدیــد باید از 

ابتدا شانس خود را مورد آزمایش قرار دهد. 

مسابقات اوپن کشتی آزاد، فرنگی و زنان 

آمریکا از امروز آغاز خواهد شــد. ملی پوشان 

ســال قبــل در اوزان دهگانــه بــه اســتثنا 

کســانی  که قصد تغییــر وزن دارند از شرکت 

در مســابقات اوپن معاف هســتند. نفر برتر 

مســابقات برتر اوپن به همراه نفر اول مرحله 

دوم  انتخابــی که یک ماه بعــد از آن با حضور 

ملی پوشــان بدون مــدال برگزار می شــود، 

مجــوز حضــور در مرحلــه نهایی موســوم به 

 FINA X   را دریافــت می کننــد و برنــده ۲ 

مبارزه از ۳ کشتی در این پیکارها، ملی پوش 

آمریــکا در جهانــی ۲۰۲۳ خواهــد بــود. 

با توجــه بــه تغییــر وزن کاکــس و اینکه 

او هیچ امتیــازی نــدارد کار خــود را باید از 

مسابقات اوپن آغاز کند.  

دارنده مدال برنز المپیــک ریو و صاحب 

پنج نشــان جهانی به نظر کار سختی هم در 

مرحله اول نخواهد داشت و نام نفراتی چون 

 تیموتی دادلی، مورگان اســمیت، ساموئل 

میچــل و بِــن کیوتــر در میــان ســیدبندی 

وزن ۹۷ کیلوگــرم دیده می شــود. وی پس 

از صعود و  کســب عنــوان قهرمانــی باید در 

مراحل نهایی با کایل اسنایدر مبارزه کند تا 

بتواند ملی پوش این وزن معرفی شود. 

تغییــر وزن کاکس بــرای جهانی ســال 

۲۰۲۳ در حالی است که قاسم پور نماینده 

کشــورمان در بلگــراد در هــمان وزن ۹۲ 

کیلوگرم به  روی تشــک خواهد رفت اما برای 

المپیــک پاریس به ۹۷ کیلوگــرم تغییر وزن 

خواهد داد. 

برخلاف اخبار منتشر شده سید مجتبی حسینی همچنان گزینه نخست هدایت تیم فوتبال امید به حساب می آید. 

هفته گذشته ایرنا از گزینه اصلی فدراسیون فوتبال برای هدایت تیم امید ایران رونمایی کرد و در خبری اعلام کرد که سید مجتبی  حسینی گزینه نخست 

هدایت تیم امید است و امیر قلعه نویی هم با حضور وی کاملا موافق است. در لیست فدراسیون فوتبال و قلعه  نویی بعد از حسینی محمد ربیعی سرمربی مس 

رفسنجان و حمید درخشان سرمربی اسبق تیم امید هم به عنوان گزینه های بعدی  دیده می شدند. روز گذشته اسامی جدیدی مثل مهدی تارتار مطرح و گفته 

شد حبیب کاشانی سرپرست تیم امید موافق انتخاب سرمربی ذوب آهن  است اما پیگیری های خبرنگار ایرنا نشان می دهد این موضوع صحت ندارد و همچنان 

گزینه نخست هدایت تیم امید سید مجتبی  حسینی است. قرار است هفته آینده حسینی به همراه قلعه نویی و تاج به دیدار محمود خسروی وفا رئیس کمیته ملی 

المپیک بروند و پس از توافقات  لازم او در نشست هیئت رئیسه فدراسیون حاضر شود تا به صورت رسمی کار خود را آغاز کند. 

به نظر می رسد حساسیت بازی های پیکان نیز یکی از دلایل تعلل فدراسیون فوتبال در معرفی حسینی بوده است. 

︣︊︠

ملی پوش والیبال بانوان 

گفت: الســکاندرا کمپدلی 

چــون در اروپا بزرگ شــده 

باید با خلق وخــوی ایرانیان 

آشــنا می شــد، اما به دلیل 

 محدود بــودن زمــان چنین 

اتفاقــی رخ نــداد و یکــی 

از دلایــل نتیجــه نگرفــتن 

وی عــدم شــناخت کامــل 

اخلاقیــات  از  کمپدلــی 

بازیکنان  بود. 

محتشــمی پور  هانیــه 

دربــاره حضــور الکســاندرا 

ملــی  تیــم  در  کمپدلــی 

اظهــار  بانــوان،  والیبــال 

بــه  نســبت  وی  داشــت: 

مربیــان پیشــین تیــم  ملی 

متفاوت بــود زیرا توانســت 

نقطه ضعــف خیلــی بزرگ 

من را تشــخیص دهد که آن 

ضعــف فیزیک بــود. همان 

موقع با بدن ساز  ویژه تمرین 

کردم. معمــولا در تیم ها یک 

مربی بدن ساز برای کل تیم 

می آید و یک برنامــه را برای 

تمامــی بازیکنــان در نظــر 

 می گیرد. 

کمپدلــی  افــزود:  وی 

وقتی متوجه شد که فیزیک 

بدنم متفاوت اســت، برنامه 

مخصوصــی به مــن داد و از 

این جهــت حضــور او برایم 

 مفیدتــر بــود. الان شرایــط 

خوبــی دارم و حداقل وجود 

کمپدلــی کمکی بــه بهبود 

شرایط فیزیکی من کرد. 

ملی پوش والیبال بانوان 

عنــوان کــرد: تفــاوت او بــا 

سرمربیــان دیگــر ایــن بود 

که نــگاه پایه ای بــه والیبال 

داشــت. کمپدلــی معتقــد 

بود کــه  اگر تکنیک درســت 

بگیریــم،  یــاد  را  والیبــال 

نمایــش بهــتری در آســیا 

خواهیم داشــت. دیدگاهی 

تیم هــای  بیشــتر  در  کــه 

اروپایــی دیــدم.  کمپدلــی 

بــه این دلیــل موفــق نبوده 

که نیــاز بــه زمان داشــت و 

می خواســت این تکنیک ها 

را در زمیــن پیــاده کنــد اما 

زمان کافی نداشت. 

وی بــا اشــاره بــه اینکــه 

نمی داند فدراســیون درباره 

کمپدلی زود قضــاوت کرده 

یا خیر، گفت: وقتی سرمربی 

برای رده بزرگسالان  انتخاب 

می شــود بایــد چند ســالی 

در تیم بمانــد. هرچند الان 

رشــیدی به عنوان سرمربی 

کمک هــای  از  جدیــد 

کمپدلــی بــود و در جریان 

 کارهــای تیم ملــی والیبال 

بانــوان قــرار داشــت، اما به 

جدیــد  سرمربــی  یکبــاره 

دیگــری می آورنــد کــه در 

جریــان تیــم نیســت و همه 

چیــز  را بایــد از صفــر شروع 

کند. اینگونــه کار سرمربی 

و بازیکنان سخت می شود. 

دربــاره  محتشــمی پور 

کســب مــدال در بازی های 

کشــورهای اســلامی کرد:. 

من در بازی های کشورهای 

اســلامی بدشانســی آوردم 

 زیــرا تســت کرونــای مــن 

مثبــت شــد و نتوانســتم در 

ایــن رقابت ها شرکــت کنم. 

هرچند کســب مدال پس از 

این همه ســال تلاش باعث 

 خوشحالی من شــد و اتفاق 

بزرگی در ایــن رقابت ها رخ 

داد و بازیکنــان ایــران لایق 

این مدال بودند. 

در  شــد:  یــادآور  وی 

مســابقات قهرمانی آسیا به 

تیم اضافه شــدم و احساس 

کردم بازیکنان از نظر بدنی 

در شرایط ایده آل نیســتند. 

 زیرا با فاصلــه کمی در بعد از 

بازی هــای اســلامی در این 

رقابت هــا شرکــت کردنــد. 

بــه خاطــر طولانــی شــدن 

مســابقات شرایط  بازیکنان 

ایــده آل نبــود. بــه نظــرم 

کمپدلــی نیــاز داشــت تا با 

فرهنگ ما آشنا شود. او چون 

در اروپــا بزرگ شــده باید با 

خلق وخــوی  ایرانیان آشــنا 

می شد، اما به دلیل محدود 

بودن زمان چنین اتفاقی رخ 

نداد و یکــی از دلایل نتیجه 

نگرفــتن وی عدم شــناخت 

کامل  کمپدلی از اخلاقیات 

بازیکنان بود. 

ملی پوش واليبال:  

كمپدلى به فرصت بيشترى نياز داشت
ورزش

کتاب دارنده مدال برنز المپیک ۱۹۶۴ توکیو با حضور رییس فدراسیون کشتی و 

جمعی از پیشکسوتان رونمایی شد. 

این مراسم با حضور علی اکبر حیدری و خانواده وی، علیرضا دبیر رئیس فدراسیون، 

محمدرضا طالقانی رئیس اسبق فدراسیون  کشتی، پرویز عرب دبیر اسبق فدراسیون 

کشتی، علی اکبر جیرسرایی رئیس کمیته پیشکسوتان و جمعی از پیشکسوتان برگزار 

شد. علیرضا دبیر گفت: یکی از اهداف عالیه فدراسیون که در سند راهبردی ۸ ساله 

تبیین شده، بحث فرهنگ سازی و با بردن جایگاه و  برند کشتی است که در این راستا 

فدراسیون برنامه ها و فعالیت های گسترده ای را انجام داده و در دستور کار قرار دارد. 

وی ادامه داد: یکی از این فعالیت ها چاپ کتاب سرگذشت شهدای کشتی گیر و 

قهرمانان و پیشکسوتان کشتی کشور است که تاکنون  کتاب چندین شهید رونمایی 

شده و امروز اولین کتاب سرگذشت قهرمانان کشتی نیز رونمایی می شود. 

دبیر اظهار داشت: برای نوشتن این کتاب ها حساسیت ویژه ای قائل هستیم چراکه 

معتقدم که کتاب فقط برای نوشتن نیست، بلکه باید  خوانده شود. 

رییس فدراسیون کشتی بیان کرد: کتاب باید طوری نگارش شود که مردم آن را از 

فروشگاه ها خرید کنند و در کتابخانه های خود  داشته باشند و بخوانند نه اینکه چاپ 

شود و به صورت گزینشی توزیع یا هدیه داده شود. هدف اصلی ما بالا بردن جایگاه و 

برند  کشتی در کشور است که در چند سال گذشته کشتی هم در دل مردم و هم در 

رسانه جای خود را باز کرده و به حال حاضر و چند  سال گذشته نگاه کنید تغییرات 

بسیار محسوس و قابل درک است. دبیر خاطرنشان کرد: کشتی بعنوان ورزش اول و 

رشته تاریخی، سنتی، مذهبی و ملی ما ایرانیان است و یک میراث فرهنگی و  آورده 

برای کشور محسوب می شود. به جز ابعاد قهرمانی، کشتی دارای ابعاد بسیار بیشتری 

از جمله ابعاد فرهنگی، مذهبی و  معرفتی است و در تاریخ پهلوانان و قهرمانان زیادی 

بوده اند که اســم آن ها با منش پهلوانی و جوانمردی در اذهان مردم ثبت شــده که 

 می توان به پوریای ولی و جهان پهلوان تختی اشاره کرد. 

علی اکبر حیدری نشان برنز المپیک توکیو ۱۹۶۴ و نقره بازی های آسیایی ۱۹۶۶ 

بانکوک را در کارنامه دارد. 

كتاب دارنده مدال برنز المپيك رونمايى شد

زهــره هراتیان مدیر پزشــکی 

لیگ از شــدیدتر شدن نظارت ها 

روی تســت های پزشــکی پس از 

مرگ یک فوتبالیســت در جریان 

 رقابت های لیگ دســته دوم خبر 

داد. 

هفتــه بیســت و چهــارم لیگ 

دســته دوم فوتبال با یــک اتفاق 

تلخ همــراه بــود کــه کام اهالی 

فوتبال را تلخ کرد. عصر دوشــنبه 

در جریــان  دیــدار نفــت و گاز 

گچســاران و شــهدای بابلــسر 

علیــزاده  شــهید  ورزشــگاه  در 

بابلسر، در دقیقه ۱۶ امیرحسین 

شــیرچی بازیکــن تیم شــهدای 

 بابلــسر دچار ایســت قلبی شــد 

و با وجــود انجام عملیــات احیا، 

درگذشت. شیرچی ۲۳ ساله که 

پیش از ایــن در تیم هــای پدیده 

مشــهد، خونه  به خونــه و دریای 

بابل بای کرده بود به گفته پاشــنا 

رئیــس هیئــت فوتبــال بابلــسر 

ســابقه بیــماری قلبــی و آنژیــو 

داشته است. 

مرحــوم  می شــود  گفتــه 

شــیرچی، ۲۳ آذر ســال گذشته 

پــس از بــروز مشــکل در تمرین 

  ICU  به بیمارســتان منتقــل و در

بســتری شــده و حتی  پزشــکان 

تاکیــد کرده انــد تــا ۶ مــاه وی 

نبایــد تمرین کنــد. با ایــن حال 

به نظــر می رســد عدم نظــارت و 

بی توجهی ها ســبب شــد تا این 

 فوتبالیســت جوان دوشــنبه در 

جریان بــازی فوتبال فــوت کند، 

اتفاقی ناگوار کــه جامعه فوتبال 

را ســوگوار و ضرروت توجه بیشتر 

از قبل  به تســت های پزشــکی و 

سلامتی بازیکنان را گوشزد کرد. 

زهــره هراتیــان مدیــر امــور 

پزشــکی لیــگ در گفت وگــو بــا 

ایرنــا دربــاره الــزام تســت های 

پزشکی پیش از شروع فصل برای 

جلوگیــری از  چنیــن اتفاق های 

تلخی، گفت:فدراسیون جهانی 

فوتبــال الــزام کــرده اســت که 

بازیکنــان هــر باشــگاهی بایــد 

معاینــات پیش از فصــل را در هر 

 ســطحی انجــام بدهنــد، الان 

در مدرســه وقتی دانــش آموزی 

ورزش می کنــد، آموزش و پرورش 

گواهینامــه تائیدیــه پزشــک را 

دربــاره  توانایــی انجــام ورزش 

درخواســت می کند. 

هراتیان اظهار داشــت: ما هم 

در فدراســیون فوتبــال این الزام 

را به همــه رده ها ابــلاغ کرده ایم، 

از چنــد ســال پیــش هم بنــا به 

ملاحضاتــی  تصمیم گرفته شــد 

که تیم های لیگ برتری و دســته 

اولی بــرای پیشــگیری از خیلی 

از تخلفــات و تقلب هایــی که در 

حــوزه پزشــکی انجام  می شــد، 

ملزم به انجام یک تســت متمرکز 

در ایفــمارک شــوند و معاینــات  

پزشــکی را در این مجموعه انجام 

پزشــکی  تســت های  بدهنــد. 

در  برخــی کشــورها بــا توجــه به 

هزینه هایــی هر دو ســال برگزار 

شود ولی اســتاندار ما در فوتبال 

ایــران و فیفــا، تســت هر ســاله 

است. 

مدیر امــور پزشــکی لیــگ با 

اشاره به اینکه فیفا فقط خواستار 

ویزیت متخصص و تســت اکوی 

قلــب اســت امــا در ایفــمارک 

تســت های  دیگــر مانند تســت 

ورزش و تســت هایی کــه خیلــی 

ضروری است و در یوفا انجام می 

شــود، را انجام می شــود، تاکید 

کرد: خوشــبختانه تا  الان شاهد 

اتفاقات ناگــواری مانند ایســت 

قلبی در لیــگ برتر و دســته اول 

نبوده ایم، این در حالی اســت که 

با توجه به خبرهایی که از  فوتبال 

دنیا می شــنویم به طور متوســط 

هر مــاه یــک بازیکــن بــه دلیل 

ایست قلبی فوت می کند. 

هراتیــان افزود: پــس از کرونا 

تائید شــده اســت که ابتلا به این 

ویــروس می تواند عــوارض قلبی 

ایجــاد کنــد و بــه همیــن خاطر 

همه باشــگاه ها  موظف هســتند 

بــه  از فصــل  معاینــات پیــش 

خصوص در حوزه قلــب و عروق را 

انجام بدهند. 

وی در پاســخ به این سوال که 

با توجه به اینکه فقط تســت های 

لیگ برتر و دسته اول در ایفمارک 

انجــام می شــود، نظــارت روی 

 دسته های پایین تر چگونه است، 

خاطرنشــان کــرد: در رده هــای 

پایین تــر ما بــه باشــگاه ها اعلام 

می کنیــم کــه بازیکنان توســط 

یک پزشــک  معاینه و باید گواهی 

تائیدیه پزشــک را داشته باشند، 

اصــل آن در باشــگاه می مانــد و 

کپــی آن بــه فدراســیون فوتبال 

ارسال می شود. 

مدیر امور پزشکی لیگ درباره 

برنامه فدراســیون پــس از اتفاق 

تلخــی کــه در بابلــسر رخ داد، 

تصریح کــرد: پــس از اتفاقی که 

روز  دوشنبه افتاد جلســاتی را به 

صــورت آنلاین بــا مدیــران لیگ 

برگــزار کردیم و تصمیــم گرفتیم 

اگــر امکانش باشــد پــس از این 

تیم هــای لیــگ  دســته دوم هم 

ایفــمارک  را در  تست هایشــان 

انجام بدهنــد، همچنین در حال 

تدویــن فرمتــی بــرای بازیکنان 

هســتیم کــه توســط متخصص 

قلــب  و عــروق کامــل شــود و آن 

را بــرای فصــل جدیــد لیگ هــا 

ابلاغ خواهیــم کرد تــا معیارها و 

فاکتورهــای مدنظرمــان بــرای 

بازیکنــان  توســط  ســلامتی 

عــروق  و  قلــب  متخصصــان 

استان ها به دقت بررســی شــود. 

هراتیــان بــا ایــن حــال بــه 

قلبــی  ایســت  رســیدن  صفــر 

فوتبالیســت ها را با وجــود دادن 

تســت های پزشــکی رد کــرد و 

گفــت: با وجــود اینکــه  معاینات 

نتیجــه  و  می دهیــد  انجــام  را 

آن هــم نرمال باشــد اما ایســت 

قبلی ممکن اســت اتفاق بیفتد. 

برای چنین شرایطــی حتما باید 

آمبولانــس  در حیــن برگــزاری 

مســابقات و تمرینــات در محــل 

حضور داشته باشــد تا در صورت 

ایســت ناگهانی قلبی اگر زیر دو 

دقیقه سی پی آر و  دستگاه شوک 

باشــد، احتمال اینکه فــرد زنده 

بماند، خیلی بالاست. 

وی درباره اینکــه آیا در جریان 

بــازی دوشــنبه در بابلــسر ایــن 

اقدامــات صــورت گرفتــه بــود، 

و  آمبولانــس  داشــت:  اظهــار 

افــرادی کــه کار  احیــا را انجــام 

می دهنــد در ورزشــگاه حضــور 

داشــته اند و حتــی ۴ شــوک در 

داخــل آمبولانــس تا رســیدن به 

بیمارســتان داده شــد و حتــی 

 داروی مخصــوص بــه رگ تزریق 

شد اما متاسفانه این فوتبالیست 

جانش را از دســت داد.بــا توجه 

بــه اینکــه اتفــاق تــازه رخ داده، 

 مســتندات کامــل به دســت ما 

نرســیده است و مســائلی هم که 

اشــاره کردم کلیاتی اســت که از 

ناظر بازی و سایر مقامات رسمی 

گرفته ام. 

هراتیــان در ادامه بــا تاکید بر 

به اینکه حرفــه ای بودن لزوما این 

نیست که مسابقه ای برگزار شود 

و جــان آدم هــا مهم تــر و عزیزتر 

از  فوتبال اســت، افزود: تا ســال 

گذشته در حالی که اتفاق تلخی 

هم نیفتــاده بود، بــه اهمیت این 

مسئله اشاره می کردم، مخصوصا 

وقتــی  بازیکنــان خارجی جذب 

می شــوند. نمونه آن بازیکنی بود 

که تراکتــور در صــدد جذب وی 

بود امــا به دلیــل بیــماری قلبی 

اجــازه ندادیــم،  باشــگاه متضرر 

شــد امــا اتفاقــی مانند ایســت 

قلبــی می توانســت بــرای ایــن 

بازیکن بیفتد و تبعات ســنگینی 

داشــته باشــد.به همیــن خاطر 

من و  همکارانم در ســازمان لیگ 

محکم پــای ســلامتی بازیکنان 

در  امیدواریــم  و  ایســتاده ایم 

لیگ هــای دســته های پایین تر 

هم به مســئله تست های  پزشکی 

اهمیت داده شود. 

مدیر امور پزشکی لیگ درباره 

اینکه آیا مرگ بر اثر ایســت قلبی 

پیش از اتفاق تلخ دوشنبه، سابقه 

داشته است، گفت: در لیگ برتر  و 

دسته اول چنین اتفاقی نیفتاده 

است و اولین مورد در لیگ دسته 

دوم بود. در لیگ های اســتانی و 

پیشکسوتان ایســت قبلی منجر 

به  فوت داشــته ایم اما متاســفانه 

مسابقات غیررســمی و در سطح 

اســتان بود و جزئیات آن به دست 

فدراسیون فوتبال نرسید. 

هراتیان با این حــال در پایان 

بر برخورد با مقــصران احتمالی و 

اعمال نظارت شدیدتر برای عدم 

تکرار چنیــن اتفاق های ناگواری 

 تاکید کــرد و اظهار داشــت:اگر 

قصوری شده است باید رسیدگی 

شــود اما مــا به عنــوان افــرادی 

کــه لیــگ را برگــزار می کنیــم، 

هدفمان  قوی تر شــدن نظارت ها 

در لیگ هــای دســته پایین تــر، 

هــم در حین برگزاری مســابقات 

و هم دقیق تر شــدن تســت های 

پزشــکی پیــش از فصــل  بــرای 

جلوگیری از این حوادث است. 

ايست قلبى فوتبال؛ توضيحات هراتيان درباره مرگ يك بازيكن
 در ليگ دسته دوم

پزشــکی  امــور  مدیــر 

لیگ با اشــاره به اینکه فیفا 

ویزیــت  خواســتار  فقــط 

متخصــص و تســت اکــوی 

قلب اســت اما در ایفمارک 

تســت های  دیگــر ماننــد 

تست ورزش و تست هایی 

کــه خیلی ضروری اســت و 

در یوفــا انجام می شــود، را 

انجام می شود، تاکید کرد: 

خوشــبختانه تا  الان شاهد 

اتفاقــات ناگــواری ماننــد 

ایست قلبی در لیگ برتر و 

دسته اول نبوده ایم، این در 

حالی اســت که بــا توجه به 

خبرهایی که از  فوتبال دنیا 

می شنویم به طور متوسط 

هر ماه یک بازیکن به دلیل 

ایست قلبی فوت می کند. 

هراتیــان افــزود: پــس 

از کرونا تائید شــده اســت 

کــه ابتــلا بــه ایــن ویروس 

می توانــد عــوارض قلبــی 

ایجاد کند و به همین خاطر 

باشــگاه ها  موظــف  همــه 

هســتند معاینــات پیــش 

از فصــل بــه خصــوص در 

حوزه قلب و عــروق را انجام 

بدهند. 



  : شهردار قم خبر داد

احداث 3 زيرگذر عرضى خدماتى در بلوار پيامبر اعظم(ص) 

شــاخه ســبز - شــهردار قــم از راه انــدازی 

ســه زیرگذر عرضی خدماتی در  بلــوار پیامبر 

اعظم(ص) خبر داد . 

به گزارش شاخه ســبز ، دکتر سید مرتضی 

سقائیان نژاد ظهر امروز به  همراه حلوایی زاده 

معاون فنی و عمرانی، اصفهانیان مقدم معاون 

 محیط زیســت و خدمــات شــهری، صحرایی 

مدیــرکل حــوزه شــهردار،  قراچورلــوی مدیر 

منطقه ٥ شهرداری، میرهادی مدیرکل نظارت 

بر  خدمات شــهری شــهرداری قــم از زیرگذر 

عرضی بلوار پیامــبر اعظــم(ص)  بازدید کرد. 

شــهردار قم در این بازدیــد با بیــان اینکه این 

زیرگذرها فرصتی  مناسبی برای ارائه خدمات 

و اســتقرار دائمــی سرویس های بهداشــتی 

و  مســائل خدماتی اســت، اظهار داشــت: با 

توجه بــه اینکه اکثر پروژه های  اصلی شــهر در 

معرض اتمام اســت، تکمیل این زیرگذرها در 

اولویت قرار  گیرد. وی با تأکیــد بر اینکه هفت 

زیرگذر عرضــی در بلــوار پیامــبر  اعظم(ص) 

پیش بینی شــده اســت، ابراز کرد: سه زیرگذر 

عرضــی در ابتدای  بلــوار پیامــبر اعظم(ص) 

جنب امامزاده شاه ســیدعلی(ع)، میانه بلوار 

جنب  ســاختمان مرکزی آتش نشانی و انتهای 

بلوار جنت میدان آل یاســین، در  سال جاری 

بعد از اتمــام طراحی، عملیــات اجرایی آن ها 

آغاز می شود. دکتر  ســقائیان نژاد کاربری این 

زیرگذرها را خدماتی، رفاهی و تجاری برشمرد 

 و یادآور شد: برای نگهداری این مراکز می توان 

از ظرفیت های مردمی و  خیرین استفاده کرد . 

استاندار قم: 

خدمت رسانى الكترونيك توسعه يابد

شــاخه ســبز - اســتاندار قم بــا تأکیــد بر 

گســترش ارائه خدمــات الکترونیــک  گفت: 

بنا به گفته مسئولان ســازمان نظام مهندسی 

ســاختمان اســتان قم در  این حوزه اقدامات 

خوبی انجــام شــده و هــم اکنون بخشــی از 

خدمات  مهندســی به صورت الکترونیک ارائه 

می گردد که باید توسعه یابد. 

به گزارش شــاخه ســبز ، ســید محمد تقی 

شاهچراغی اســتاندار قم در  حاشــیه مراسم 

افتتاح ســاختمان اداری جدید سازمان نظام 

مهندســی  ســاختمان اســتان قم که بــه نام 

دانشمند شهید محسن فخری زاده  نامگذاری 

شــده در گفتگو با خبرنگاران اظهار داشــت: 

امروز ســاختمان  اداری جدید ســازمان نظام 

مهندســی ســاختمان اســتان قم مــورد بهره 

 برداری قرار گرفت کــه امیدواریم با راه اندازی 

این مجموعه شاهد ارائه  خدمات مطلوب تر از 

سوی نظام مهندســی به شهروندان استان قم 

 باشیم. 

وی بیان داشــت: مجموعه نظام مهندسی 

ســاختمان اســتان قــم بایــد در  دوره جدید 

فعالیت خود در این مرکز، تلاش و برنامه ریزی 

کند تــا  خدمات در زمــان کوتاه تــری به ارباب 

رجوعان ارائه شــود و احداث این  مجموعه در 

نهایــت منجر بــه افزایش رضایتمنــدی مردم 

شود. 

اســتاندار قم بــا تأکید بــر گســترش ارائه 

خدمــات الکترونیــک افــزود: بنــا بــه  گفتــه 

مسئولان ســازمان نظام مهندسی ساختمان 

اســتان قم در این حوزه  اقدامات خوبی انجام 

شده و هم اکنون بخشی از خدمات مهندسی 

به  صــورت الکترونیک ارائه می گــردد که باید 

توسعه یابد. 

وی گفت: مجموعه فرهنگی ورزشــی خانه 

مهنــدس نیــز در قالــب زمین  هــای مختلف 

ورزشی با کیفیت و استاندارد مناسبی احداث 

شــده که از  نظام مهندســی نیز همین انتظار 

وجود داشــت و این مجموعه ظرفیت  خوبی در 

حوزه ورزش برای استان است. 

شاهچراغی تاکید کرد: باید برنامه ریزی 

لازم صــورت پذیرد تــا علاوه بر  مهندســان، 

اهالــی پردیســان و ســایر شــهروندان نیز 

بتواننــد از فضــای  ورزشــی ایــن مجموعه 

استفاده کنند. 

﹜﹇ ︣︊︠
SHAKHESABZ@GMAIL.COM
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فرمانده نيروی انتظامی استان قم: ۱۵۶ کيلوگرم ترياک با پوشش بار  هندوانه در قم کشف شد

صدور كيفرخواست كلاهبرداران 
ميلياردى در قالب موسسه خيريه 

 صورى در قم

شــاخه سبز - دادستان عمومی و انقلاب قم از 

صدور کیفرخواست  پرونده کلاهبرداری به میزان 

بیــش از هفت میلیــارد تومان در قالب  تشــکیل 

موسســه خیریه با حدود ۵۰ نفر شاکی در شعبه 

رســیدگی به  جرائم اقتصادی دادسرای قم خبر 

داد. 

به گزارش شاخه سبز به نقل از روابط عمومی 

قــم،  و  انقــلاب  عمومــی  دادســرای 

حجت الاسلام والمسلمین حسن غریب در این 

زمینه افــزود:  چهار نفر از متهمــان اصلی این 

پرونــده که از اعضای یک خانواده بودند  ســال 

گذشــته دســتگیر و تاکنون در بازداشت به سر 

می برند. 

وی بــا بیان این کــه این موسســه خیریه فاقد 

هرگونه مجوز تاسیس بود،  اضافه کرد: این موسسه 

خیریه ساختگی از توزیع مواد غذایی و  بسته های 

حمایتی در بین محرومان آغــاز به کار کرد، اما در 

نهایــت با  وعده تامین لوازم خانگی، رایانه، تبلت و 

گوشــی، خودرو، دوچرخه،  موتور، ســرویس طلا، 

خرید آپارتمان، پرداخت وام، خرید سربازی و  دیگر 

مــوارد هفــت میلیــارد تومــان از شــکات اخــذ 

نموده است. 

وی ادامــه داد: این موسســه خیریه جعلی، با 

ادعای تامین کالا و مایحتاج  اساسی متقاضیان و 

مراجعان خود، از مالباختگان مبلغی را برای پیش 

 پرداخت خرید ملک، خودرو، گوشی و لوازم اساسی 

منزل و جهیزیه  دریافت می کرد و مدعی بود میزان 

قابل توجهی از مابقی مبلغ آن کالا از  طرف خیرین 

ناشناس پرداخت خواهد شد. 

غریب با بیان این که متهمان برای کسب اعتماد 

و فریــب مالباختــگان،  تعــدادی از کالاهایی که 

ثبت نام کرده بودند را به متقاضیان تحویل  داده اند، 

افزود: متاسفانه پس از گذشت زمان و تحقق نیافتن 

وعده های  تامین کالا و عدم بازگرداندن مبلغ پیش 

پرداخت به مالباختگان، آنان  متوجه کلاهبرداری 

این خیریه جعلی شــده و اقدام به طرح شــکایت 

 کردند. 

وی دریافــت مبالغ ناچیز و وسوســه برانگیز در 

قبــال کالا و خدمــت وعــده  داده شــده و طمــع 

مالباختگان را عامل اصلی ترغیب آن ها به اعتماد 

 بیشتر به این موسسه عنوان کرد و افزود: برای مثال 

متقاضیــان در  ســال ۹۹ برای دریافــت آپارتمان 

شهرک قدس ۳۰۰ میلیون تومان،  خودروی دنا ۲۹ 

میلیــون تومان، جک ۳۴ میلیون تومان، گوشــی 

 یک میلیون تومان و کارت پایان خدمت ۲۷ میلیون 

تومان پرداخت  کرده اند. 

وی بــا اشــاره بــه این کــه آدرس اعلامی این 

موسسه خیریه و پرچم و کد  موسسه جعلی بوده، 

بیان کرد: برخی مراودات مالی شــاکیان بدون 

ســند  و شــاهد و فاقــد اعتبار رســمی اســت و 

چک هایی که از متقاضیان در قبال  پیش پرداخت 

کالا دریافت شده به متقاضی دیگری واگذار شده 

است و  به دلیل پیچیدگی های مالی این پرونده 

و بررســی و حسابرســی دقیــق  پرداختی هــا و 

مشــخص شــدن اموال تحویل شــده پرونده به 

کارشناسان  رســمی دادگســتری برای بررسی 

واگذارشده است. 

دادســتان قم به سوءاستفاده برخی متهمان از 

عناوین مقامات کشوری و  ارتباط با نهادهای دولتی 

اشاره و تصریح کرد: متهم اصلی این موسسه  خیریه 

خــود را از ســربازان گمنام امام زمان و وابســته به 

برخی نهادهای  رده بالای نظام معرفی کرده است. 

وی با بیان این که موسســات خیریه رســمی و 

قانونی مکلف هستند برای  فعالیت خود از سازمان 

بهزیستی یا وزارت کشور مجوز رسمی اخذ  کنند، 

تصریــح کــرد: شــهروندان در خصــوص اعتماد 

شتاب زده و بی اساس  به اشخاص حقیقی و حقوقی 

بالاخص در امور مالی و ســرمایه گذاری  هوشــیار 

باشند تا افراد فرصت طلب نتوانند با تکیه بر اعتماد 

مردم،  موجبــات سوءاســتفاده و تصاحب اموال، 

حیف ومیل آن، پول شــویی و سایر  جرائم را فراهم 

آورند. 

شاخه سبز -فرمانده انتظامی استان قم از کشف ۱۵۶ کیلوگرم تریاک با  پوشش بار هندوانه و دستگیری قاچاقچیان 

مواد مخدر در قم خبر داد. به گزارش شــاخه ســبز  ، سردار سید محمود میرفیضی اظهار داشت:  مأموران پلیس مبارزه با 

مواد مخدر فرماندهی انتظامی استان در اجرای  طرح کنترل محورهای مواصلاتی استان و با حضور اکیپ های سگ  مواد 

یاب به یک دستگاه تریلی مشکوک و آن را متوقف کردند. وی تصریح کرد: در بازرسی صورت گرفته از تریلی موصوف تعداد 

  ۱۵ بسته مواد مخدر تریاک به وزن کلی ۱۵۶ کیلوگرم بالفاف در  پوشش بار هندوانه کشف و در نهایت متهمان به همراه 

پرونده تشکیل  شده برای انجام مراحل قانونی تحویل مرجع قضائی استان شد. 
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   شاخه ســبز - عضو هیأت رئیسه شــورای اسلامی شهر قم 

گفت: امســال  بودجه ســازمان فناوری اطلاعات شهرداری 

نسبت به سال گذشته  افزایش ١١٠ درصدی داشته و ١١٠٠ 

میلیارد ریــال اعتبار برای حوزه  Ict  شــهر درنظر گرفته شــده 

است.  

  معصومه آمــره در گفت وگو .بــا آفتاب قم با اشــاره به اینکه 

تحقق  شهرداری و شورای پاسخگو، شــفاف و خدمات رسان 

به مــردم در گروی  توجــه ویژه به بخــش ارتباطــات و فناوری 

اطلاعات اســت، اظهار کــرد:  خوشــبختانه در دوره ششــم 

شورای اســلامی شــهر گام های موثری برای  حمایت از حوزه 

هوشمندسازی شــهر برداشته شــده اســت که یکی از  آن ها 

تصویــب اساســنامه جدیــد ســازمان فنــاوری اطلاعــات و 

ارتباطات  شهرداری قم بر اساس ماده ۸۰ قانون شهرداری ها 

است.  

  وی اضافه کــرد: تا قبــل از آن بر اســاس مــاده ۵۴ قانون 

شهرداری ها  ســازمان فعالیت می کرد اما استقلال حقوقی و 

مالی نداشت تا اینکه با  تصویب شورا استقلال مالی پیدا کرد 

و با ایجاد منابع پایدار، می تواند  درآمدزایی مســتقل داشــته 

باشــد و همچنین ۲۱حوزه خدماتی با اساسنامه  جدید برای 

سازمان فاوا تعریف  شد.  

  عضو هیأت رئیســه شــورای اســلامی شــهر قم گفت: با 

حمایت شورای  اسلامی شهر شــاهد افزایش ١١٠ درصدی 

بودجه سازمان فناوری  اطلاعات نسبت به سال گذشته بودیم 

و اختصاص ١١٠٠ میلیــارد ریال  بودجه برای ســال ١٤٠٢ 

نشان از حمایت جدی شورای ششم از حوزه   Ict  شهر است.   

وی ادامه داد: برای پشتیبانی و توسعه خدمات نرم افزاری 

و پایگاه هــای  اطلاعاتــی ٢٠٠ میلیــارد ریال، برای توســعه 

زیرساخت و امنیت شــبکه و  توسعه هوشمند ســازی حمل و 

نقل عمومی ٥٣٠ میلیارد ریال، برای  هوشمندســازی شهر 

و شــهرداری قم ٢١٠ میلیارد ریال در سال ١٤٠٢  تخصیص 

یافته اســت و در مجموع بخــش هزینه سرمایه ای ســازمان 

 فناوری اطلاعات برای توســعه این حــوزه ٩٤٠ میلیارد ریال 

است.  

  آمره با بیــان اینکه راه اندازی رصدخانه شــهری در ســال 

١٤٠٢  پیش بینی شــده اســت، گفت: برای فاز نخســت آن 

١٢٠ میلیارد ریال درنظر  گرفته شــده اســت و این رصدخانه 

فراتر از یک ســامانه خواهد بود و  به صورت لحظه ای بر اساس 

داده ها تحلیل های شــهری را ارائه می دهد  کــه این موضوع 

در تصمیم گیری های مدیران شــهری و اســتانی بسیار  مؤثر 

خواهد بود.  

  عضو شورای اســلامی شــهر قم ادامه داد: کمیته فناوری 

و  هوشمندســازی شــورای اســلامی شــهر مســئله محــور 

اســت و با برنامه ریــزی  تخصصــی نگاهی راهــبردی به امور 

هوشــمند ســازی شــهری و همچنین  اولویت ها دارد و البته 

هوشمندســازی خدمات تنها در توســعه فناوری  اطلاعات و 

تجهیزات خلاصه نمی شــود و در این راســتا تحول فرهنگی و 

 زیرساختی برای ارتقای زندگی شهروندان نیز باید در دستور 

کار قرار  گیرد. 

تخصيص 940 ميليارد ريال براى توسعه زير ساخت ها و 
هوشمند  سازى  سازى شهرى

شــاخه ســبز - معــاون توســعه مدیریت 

و منابــع اســتاندار قــم بــا بیــان ایــن که 

 شرکت های دانش بنیــان دارای ظرفیت ها 

و توانایی های بســیاری هســتند  گفت: در 

صورت حمایــت و رفع مشــکلات می توانند 

بــا ورود در  عرصه هــای مختلــف نســخه 

شفابخشــی برای اقتصاد بیمار جامعه ارائه 

 دهند. 

به گزارش شــاخه ســبز به نقــل از روابط 

عمومی استانداری قم، سید  مهدی قریشی 

در گفت وگو بــا خبرنگاران بیــان کرد: طی 

یک دهه اخیر  بــا توجه به ضروریات کشــور 

مقــام معظم رهــبری نامگذاری ســال ها را 

 اولویت اقتصادی تشــخیص دادند و بر این 

اســاس هر ســاله موضوعات  اقتصادی در 

دستور کار کشــور قرار گرفته است. در سال 

گذشته نیز با  توجه به اینکه به عنوان تولید، 

دانش بنیان و اشتغال آفرین نامگذاری  شد 

در استان قم ســتادی با عنوان ستاد توسعه 

اقتصاد دانش بنیان به  ریاســت اســتاندار 

تشکیل شد. 

به گفته وی؛ تقریباً هر دو ماه یک جلســه 

برگزار شد و مســائل و  مشکلات شرکت های 

دانــش بنیــان و همچنیــن هماهنگی لازم 

برای  افزایــش کمی و کیفــی این شرکت ها 

پیگیری شده اســت؛طی ســال گذشته ما 

 شــاهد افزایــش ۳۱ درصــدی شرکت های 

فناور عضو پــارک علــم و فناوری  اســتان و 

همچنین افزایش ۲۱ درصدی شرکت های 

دانــش بنیــان در قــم  بودیــم که بــا توجه 

بــه جایــگاه هفتــم اســتان قــم در تعــداد 

شرکت هــای دانش  بنیان بین اســتان های 

کشور در ابتدای ســال ۱۴۰۲ احتمالاً این 

رتبه نیز  ارتقا پیدا کرده است. 

معاون اســتاندار افزود: هر چند برخی از 

شرکت های دانش بنیــان به  جهات مختلف 

از جملــه خاص بــودن محصولشــان یا رفع 

نیازهای اساسی  کشــور و... توانسته اند بر 

مشــکلات فائق آیند و موفقیت های خوبی 

 حاصل نمایند، لیکن برخی از شرکت ها نیز 

درگیر مشکلاتی هستند که  مانع از فعالیت 

و توسعه آن ها می شود. 

وی با اشــاره به برخی مشــکلات شرکت 

های دانش بنیان اظهار کرد: به  عنوان مثال 

به رغم این که تســهیلات مالی در پوشــش 

صندوق هــای  مختلف یا تســهیلات بانکی 

بــرای شرکت های دانش بنیــان پیش بینی 

شــده  ولی کماکان ایــن گونــه شرکت ها از 

کمبود منابع مالی رنج می برند و بدین  گونه 

نمی توانند محصولشــان را به طور گسترده 

تولید و عرضه نمایند. 

قریشــی گفت: هم چنین مشکل فروش 

یکــی از موانع رشــد و توســعه  شرکت های 

دانش بنیان اســت که این موضوع نیز علل 

مختلفی هم چون  ضعف در بازاریابی، وجود 

محصولات مشــابه خارجی با قیمت کم تر، 

 عدم همراهی مناســب برخی سازمان های 

دولتــی در تأمیــن نیازهایشــان از  طریــق 

شرکت های دانش بنیان و... دارد. 

معــاون اســتاندار در ادامه بــه اقدامات 

صورت گرفتــه در اســتان بــرای  حمایت از 

دانش بنیــان هــا بیان کــرد: در جلســات 

ســتاد اقتصاد دانش بنیان  اســتان مسائل 

بنیــان  دانــش  نیازهــای شرکت هــای  و 

بررســی و حتی در  برخی جلســات با حضور 

مدیران این شرکت هــا و دعــوت از مدیران 

 دســتگاه های اجرایــی به تک تک مســائل 

آنها پرداخته شــده و  تصمیم گیری های لازم 

برای رفع این مشکلات انجام شده است.. 

وی در ادامه یادآور شــد؛ بــه عنوان مثال 

برخی از شرکت ها برای  دریافت تسهیلات، 

وثایق مورد نظر بانک ها را ندارند بانک ها نیز 

طبق  ضوابط ملزم به دریافت تضامین کافی 

هســتند و درخواســت شرکت هــای  دانش 

بنیان این اســت که همان دانــش یا اختراع 

یا محصولی که دارند به  عنوان تضمین مورد 

قبول قرار گیرد ولی ایــن موضوع در ضوابط 

 بانکی مورد پذیرش نیســت که امیدواریم با 

پیگیری هایی که خواهد شد  بسیاری از این 

مشــکلات که راهکارهایی هــم دارد مرتفع 

شــودبه گفته این مســئول؛ البته در ســال 

۱۴۰۱ با تصویب قانون جهش تولید  دانش 

بنیــان و همچنین آییــن نامه های حمایتی 

برای این گونــه شرکت ها  گام هــای مؤثری 

در راســتای توســعه شرکت هــای دانــش 

بنیان برداشــته شد  که بخشــی از اثرات آن 

را در همان سال مشــاهده کردیم و احتمالاً 

امسال  و ســال های آتی بیشتر شــاهد این 

قضیه خواهیم بود. 

وی افزود:با افزایش بهره وری و اســتفاده 

درست از منابع می توانیم  شاهد رشد تولید 

باشــیم که برای اســتفاده بهینــه از منابع، 

شرکت هــای  دانش بنیــان حضــور مؤثری 

خواهند داشــت ضمــن اینکه بــا ایده های 

 خلاقانــه و نــوآوری می توان محصــولات یا 

خدمــات جدیــد عرضه کــرد کــه  اینجا هم 

شرکت هــای دانــش بنیــان خود را نشــان 

خواهند داد. 

معاون استاندار قم با اشاره به برنامه ریزی 

های استان برای عملیاتی  شدن شعار سال 

گفت:از ابتدای ســال، جلســات مختلفی 

به ریاســت  اســتاندار برای تعییــن نقش و 

وظایف دســتگاه های اجرایی بــرای تحقق 

 شــعار ســال برگزار شــد که این جلسات به 

صورت تخصصــی و در  حوزه هــای مختلف 

با حضور مدیران کل دســتگاه های اجرایی 

برگزار  شده اند و همه دستگاه ها ملزم شدند 

تا برنامه هــا و فعالیت های خــود را  برای این 

موضوع تدوین و ارائه کنند. 

قریشــی افــزود: ســتاد توســعه اقتصاد 

دانش بنیان در راســتای شــعار امسال  نیز 

به فعالیــت خود با قــوت ادامــه خواهد داد 

و امیدواریــم در پایان ســال بــا  همت همه 

دســتگاه های اجرایــی مدیــران و کارکنان 

دولت شــاهد رشــد تولید  و مهار تورم بوده و 

گامی بلند در شــکوفایی و تقویــت اقتصاد 

ملی  برداریم. 

معاون استاندار قم: 

شركت هاى دانش بنيان مى توانند در درمان اقتصاد بيمار جامعه نقش  آفرين باشند



در  خورســندیان  دکــتر 

ســفر به اســتان گیلان اعلام 

داشت: تامین مالی هدفمند 

واحدهای تولیدی و مساعدت 

در اتمــام، توســعه و احیــای 

 واحدهــای تولیــدی موجــود 

و احــداث واحدهــای دانش 

بنیان و اشــتغال زا کلید مهار 

تورم است . 

بــه گزارش شــاخه ســبز به 

نقــل از روابــط عمومــی بانك 

صنعت و معــدن، دکــتر علی 

خورســندیان کــه بــه اتفــاق 

هیأتــی متشــکل از حســین 

 عسکری و امیر هوشنگ عصار 

زاده اعضــای هیــأت مدیــره، 

شــهاب گرجی معاون نظارت، 

حقوقــی و وصــول مطالبات، 

عبدارضــا ولــی  الهــی معاون 

ارزیابــی طرح هــا و اعتبارات، 

عباس شوقانی معاون راهبری 

شعب و توســعه کســب و کار، 

افشــین پناهنــده مدیــر امور 

 حوزه مدیرعامل، محمدحسن 

ترابی مدیــر روابــط عمومی و 

امور مشــتریان این بانک، روز 

ســه شــنبه پنجم اردیبهشت 

ماه به استان  گیلان سفر کرده 

اســت بــه همــراه ابوالقاســم 

آزرده مدیر اســتانی در جلسه 

بــا صنعتگــران، کارآفرینــان 

و مســؤلان اســتانی با اشــاره 

به لــزوم  تامیــن مالــی بهینه 

واحدهــای صنعتــی کشــور 

اظهار داشت: در مجموع ٢١٤ 

طرح با تســهیلاتی بالغ بر ٩٠ 

هزار میلیــارد ریال در اســتان 

 گیلان تامین مالی شده است 

کــه بــرای ٢ هــزار و ٤٩٢ نفر 

اشتغال ایجاد می نمایند . 

وی بیــان داشــت:  تعــداد 

١٧ طرح تولیدی نیز در ســفر 

ریاست جمهوری به استان یاد 

شــده مورد پیگیری قرار گرفته 

که به ١٢ طــرح  از این طرح ها 

مبلغ ٥ هزار و ٧٤ میلیارد ریال 

اختصــاص یافته که بخشــی 

پرداخت شــده و بخشی نیز در 

حــال قــرارداد و پرداخت می 

 باشد . 

مدیرعامــل بانــک صنعت 

و معــدن با اشــاره بــه اهمیت 

مهار تورم که در شــعار ســال و 

در سیاســت های دولت مورد 

تاکید قرار گرفته  اســت، اعلام 

داشــت: هنگامی کــه منابع 

خرد جذب شده توسط شبکه 

بانکــی در قالــب تســهیلات 

و اعتبــارات بــه پــروژه هــای 

تولیــدی  اختصاص یابــد، نه 

تنهــا تــورم زا نیســت بلکه به 

عنوان اهرمی بــرای مهار تورم 

عمل می کند . 

دکــتر خورســندیان تاکید 

کــرد: هم اکنــون رشــد تولید 

بــا رشــد نقدینگی در کشــور 

متناســب نیســت. بــه دیگر 

ســخن اگر میــزان عرضه پول 

 افزایش یابد در حالی که میزان 

کالا و خدمات در جامعه ثابت 

بوده یا حتی کاهــش یابد؛ در 

این صورت قیمت هــا افزایش 

می یابــد و بــا  ادامه رونــد این 

افزایش قیمت ها شاهد تورمی 

فزاینده خواهیم بود . 

وی افــزود: بنابراین تمرکز 

برای مهــار تــورم و کاهش آن 

بایستی بر روی افزایش تولید 

باشد به طوری که پس اندازها 

و سرمایــه هــای  راکد توســط 

بانــک هــا و موسســات مالی 

برای به حرکــت درآوردن چرخ 

های تولید به کار گرفته شــود 

و برای تامین مالی به شــکلی 

 هوشــمندانه عمــل کنیم؛ در 

پروژه هایی با بیشترین کارایی 

و توجیــه مشــارکت نماییــم و 

این امر لــزوم گزینش طرح ها 

و بررســی  کارشناسانه و دقیق 

برای ارائه تســهیلات را مطرح 

می سازد . 

مدیرعامــل بانــک صنعت 

و معدن در جمــع صنعتگران 

و کارآفرینان این اســتان بیان 

داشــت: وجود تورم و نوسانات 

ارزی،  تولیدکننــدگان را بــا 

چالش های بی شماری مواجه 

می ســازد و تــوان رقابتی آنان 

را کاهــش مــی دهــد. در این 

شرایــط بــا اســتفاده از روش 

 های نوین تامیــن مالی مانند 

زنجیــره تامین می تــوان برای 

تامین مواد اولیــه و تجهیزات 

از صنعتگــران حمایــت کــرد 

تــا کمبــود نقدینگی  ســبب 

تعطیلــی و یا کاهــش ظرفیت 

تولید نشود . 

وی خاطرنشان کرد: احیای 

طرح های تولیدی راکد و نیمه 

تمام اقدامی اســت کــه برای 

جلوگیری از هدررفــت منابع 

صرف شــده در  پــروژه هــای 

یاد شــده و برای طــرح های با 

پیشرفت فیزیکــی بیش از ۸۰ 

درصد در دســتور کار است که 

در کمترین زمــان ممکن وارد 

 چرخه تولید شوند . 

دکتر خورســندیان یــادآور 

شــد: این بانک خود را ملزم به 

اجرای تعهــدات در راســتای 

سیاست های کلان اقتصادی 

و اجتماعــی و قانــون  برنامه و 

بودجه می داند بــه طوری که 

در ســال گذشــته در پرداخت 

تســهیلات ازدواج ۸۵٪ و در 

تسهیلات قرض الحسنه فرزند 

آوری   ۷۲٪ از تعهــدات خود را 

ایفــا نمــوده و در این خصوص 

۱۱۹۵ فقره وام ازدواج و ۸۲۰ 

فقره وام فرزنــدآوری پرداخت 

نموده است . 

دکتر خورسندیان در  ادامه 

ایــن ســفر دو روزه بــه اتفــاق 

هیــات همــراه از شرکت های 

ریســندگی گیــلان( تولیــد 

محصولات نســاجی)،  خوشه 

بهچین هیراد( عمل آوری میوه 

و ســبزیجات به روش انجماد 

سریع)، تالک ایرانیان( قوطی 

هــای آلومینیومی آســان باز 

شــو)،  پینــک( صنایع بســته 

پلاســتیکی،  گونــی  بنــدی 

نــخ و نــوار)، شرکــت جــان 

دارویی)،  ویشــار(محصولات 

بافندگــی  و  ریســندگی 

فومنــات و  خاور(ریســندگی 

و بافندگــی) و شرکــت صنایع 

پوشش ایران(انواع منسوجات 

نساجی) بازدید خواهد کرد . 

گفتنی اســت، وی فــردا با 

مدیران ارشد و مسؤلان استانی 

و نماینــدگان مجلس شــورای 

اســلامی و مدیــران شرکــت 

آتیــه دماوند در  خصــوص روند 

پیشرفــت کار و مراحــل بهــره 

برداری از فاز اول شرکت صنایع 

پوشــش ایــران کــه بــه همت 

شرکت آتیــه دماونــد از  شرکت 

های زیرمجموعه بانک صنعت و 

معدن احیا شده و در مدار تولید 

قرار خواهد گرفت، به همفکری 

و رایزنی می پردازد . 

57   خدمت بانكى از طريق اپليكيشن»     
   «TOBANKانجام مى شود    

   در حال حاضر ٥٧ نوع از خدمات بانکی بانک گردشــگری از طریق شعبه 

مجازی     » TOBANK     »  به صورت آنلاین و  غیرحضوری ارائه می شود  . 

به گزارش شــاخه ســبز به نقل ازروابط عمومی بانک گردشــگری، از مهم 

تریــن خدمــات  TOBANK  می توان به افتتــاح آنلاین  وغیرحضــوری انواع 

سپرده های بلندمدت، صدور ســفته الکترونیک، دریافت رمز اینترنت بانک 

و موبایل بانک و همچنین رزرو  صندوق امانات بانک گردشگری اشاره کرد  . 

دریافــت تســهیلات ازدواج و فرزنــدآوری نیــز از ســال ١٤٠٢ از طریق 

اپلیکیشن  TOBANK  میسر شده و متقاضیان می توانند برای  دریافت این 

تسهیلات اقدام کنند  . 

در حال حاضر به جز برخی موارد، اکثر خدمات بانکی بانک گردشگری از 

طریق     اپلیکیشن  » TOBANK »  انجام می گیرد  . 

در بهــار ١٤٠٢ نیــز ١٠ خدمــت جدیــد بانــک گردشــگری از طریــق  

   TOBANKانجام خواهد شــد که به این ترتیب محصولات این  اپلیکیشن از 

موبایل بانک و اینترنت بانک بیشتر شده است    . 

در حال حاضر اپلیکیشــن  TOBANK  تنها  اپلیکیشن بانکی است که به 

لحاظ تعداد، بیشــترین  خدمات بانکی را به صورت مجــازی   (غیرحضوری) 

انجام می دهد و در این بخش بین بانک های کشور رتبه نخست را دارد  . 

بیش از ٢٥٠ هزار نفر از مشــتریان بانک گردشــگری در حال حاضر برای 

دریافت خدمات مورد نیاز خود از اپلیکیشن   TOBANK  استفاده می کنند  . 

اپلیکیشن  TOBANK  ، شعبه مجازی بانک گردشگری است که به کمک 

آن مشــتریان بانک می توانند به صورت ٢٤ ســاعته در تمام  روزهای هفته به 

خدمات بانکی مورد نیــاز خود بدون حضور در شــعبه در هر زمــان و مکانی 

دسترسی داشته باشند . 

﹤﹝﹫ ︋︀﹡﹉ و︋ 
SHAKHESABZ@GMAIL.COM

۷
ارسال پيامک  تراکنش های بانک ملت در قالب بسته پيامکی

مدير عامل بانک صنعت و معدن در سفر به استان گيلان مطرح کرد؛

حمايت از واحدهاى توليدى، كليد رشد پايدار اقتصادى و 
مهار تورم است

شهردار کلانشهر شيراز تاکيد کرد : 

تعاملات ميان بانك شهر 
و مديريت شهرى، به نفع 

شهروندان و باعث افزايش 
رضايت عمومى است

شــهردار کلانشــهر شــیراز بــا توجه به 

نقش ویژه بانک شــهر در کمک به پیشبرد 

امــور کلانشــهرها، گفت: بایــد تعاملات 

میان مدیریت  شــهری و بانک شهر به  طور 

مستمر و بهتر از گذشته ادامه یابد؛ چراکه 

ســود این تعامل به نفع شهروندان و باعث 

افزایش رضایت  عمومی خواهد بود . 

به گزارش شــاخه ســبز، محمدحسن 

اســدی با اشــاره به ســابقه بانک شــهر و 

تأســیس آن بر اســاس تدابیری که حدود 

۱۴ ســال گذشــته توســط  شــهرداران 

کلانشــهرها صورت گرفت، گفت: باتوجه 

بــه اینکه ســهامداران اصلی ایــن بانک، 

شهرداری ها هســتند در طی این سال ها 

 شاهد ارتباطات سازنده ای میان مدیریت 

شهری و بانک شهر بوده که تاثیرات آن بر 

پیشرفت شهرها کاملا مشهود است . 

اسدی با بیان اینکه شهرداری یک نهاد 

عمومی غیردولتی مبتنی بر درآمد-هزینه 

اســت؛ بدین معنا که خود ایــن نهاد باید 

بودجــه اش را  محقــق و بعــد هزینه کند، 

افــزود: شــهرداری در ســال های اخیر و 

به ویژه دو دهه گذشــته به صــورت تأمین 

مالی نیز کارکرده اســت و بر  این اســاس 

نیاز اســت که یک  نهــاد مالی و یــا بانک 

تخصصی در کنار این نهاد قرار بگیرد . 

اســدی گفت: در این مدت هیچ بانکی 

به اندازه بانک شهر در کنار شهرداری ها و 

برای مشکلات آنها گره گشا نبوده، چراکه 

به طور  طبیعــی نیــز وظیفه ذاتــی بانک 

شهر کمک به پیشرفت، توســعه و آبادانی 

شهرهای مختلف کشور است . 

ایــن مقــام ارشــد مدیریــت شــهری 

کلانشــهر شــیراز به نقش بانک شــهر در 

پیشــبرد پروژه ها در حوزه هــای مختلف 

نیز اشاره و اظهار  کرد: بانک شهر در طول 

ســال های قبل کمک شــایانی در توسعه 

و تجهیز خطــوط مترو، خریــد تجهیزات 

پل ســازی،  احــداث  ماشــین آلات،  و 

تقاطع هــا، آســفالت معابــر و ... داشــته 

است . 

وی خاطرنشــان ســاخت: همچنیــن 

طی ســنوات گذشــته اتفاقات خوبی در 

خصــوص سرمایه گذاری میــان مدیریت 

شــهری شــیراز و بانک  شــهر رقم خورده 

و ایــن بانــک حمایت هایــی در خصوص 

برگزاری همایش های ملی سرمایه گذاری 

نیز داشــته اســت. در یک ماه پیش  رو نیز 

شــهرداری کلان  شــهر شــیراز میزبــان 

همایــش ملــی سرمایه گــذاری خواهــد 

بود که خواستار مشــارکت بانک شهر نیز 

هستیم . 

اســدی گفــت: امیدواریــم تعامــلات 

میان مدیریت شــهری و بانک شهر به طور 

مستمر و بهتر از گذشته ادامه یابد؛ چراکه 

سود این تعامل  به نفع شهر شیراز خواهد 

بــود و این موضــوع یعنی توجه بــه منافع 

عمومی و رضایت مردمــی از خدمات ارائه 

شده، برای ما اهمیت  بسزایی دارد . 

در راستای بهبود کیفیت ارائه خدمات و اطلاع رسانی به مشتریان، از تاریخ ۱۶ اردیبهشت ماه سال جاری، ارسال پیامک  تراکنش های حساب صرفاً در قالب 

بسته های پیامکی انجام خواهد شد . 

به گزارش شاخه سبز به نقل از روابط عمومی بانک ملت، پس از اجرای تغییرات، دریافت جزییات تراکنش های مالی مشتریان این  بانک از طریق فعال سازی 

بسته های پیامکی برای تراکنش های «۳۰۰ هزار ریال و بیشتر» و «کمتر از ۳۰۰ هزار ریال» میسر  خواهد بود  . 

بر اساس این گزارش، آن دسته از مشتریانی که در زمان باقیمانده تا اجرای تغییرات جدید نسبت به فعال سازی بسته های پیامکی  خود اقدام کنند، قادر خواهند 

بود به مدت یک سال از امکانات سرویس پیامکی این بانک مطابق با روال قبل بهره مند شوند . 
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آگهى مزايده اتومبيل
بــه موجب پرونده اجرايى مهريه تحت كلاســه 140103694 له خانم 
پريســا  نصيرويس نام پدر: كاظم تاريخ تولد : 1357/06/30 شماره 
 ملى:1750733897   شماره شناسنامه:1858 عليه بهرام كاوش نام 
پــور : علــى  عســكر تاريــخ تولــد :  1349/06/20 شــماره ملــى: 
1970470186 شماره  شناســنامه:687 موضوع خودروى پژو تيپ 
IGLX    405خاكسترى متاليك به  شــماره موتور 12489182250 و 
شماره شاسى    NAAM11CA1BE338987و  شماره پلاك 14 ايران 
456 ص 93  مــدل 1389 گلگير غقب راســت خراش  دارد قاب آينه 
راســت ضرب خــورده (برابر مدل) موتور خامــوش( برابر مدل)  واقع 
در،اهــواز در پاركينگ عمومى امام رضا ع مى باشــد كه طبق نظر هيات 
 كارشناسان رسمى داد گسترى به مبلغ 1/900/000/000 ريال( يك 
ميايارد و  نهصد  ميليون ريال) ارزيابى شــده و قطعيت يافته اســت، از 
ساعت 9 الى 12 روز  چهار شنبه مورخ  1402/02/20  در اداره اجرايى 
اسناد رسمى اهواز واقع در  اهواز :كوى  رسالت بلوار دعبل خزايى  جنب 

مجتمع قضايى باهنر ، از طريق  مزايده به فروش ميرسد. 
مزايــده از مبلغ مذكور شــروع و به،بالا ترين قيمت پيشــنهادى نقدا 
فروخته ميشود و  كليه هزينه هاى قانونى به عهده برنده مزايده است 
.همچنين شــركت در مزايده  منوط به پرداخت 10 درصد از مبلغ پايه 
مزايده به صندوق ثبت در روز مزايده  ميباشــد و مابقى مبلغ نيز ظرف 

مدت 5 روز پس،از مزايده ميبايست پرداخت  گردد. 
تاريخ انتشار آگهى: 1402/02/07 

م الف:5/284 
مریم آهنی  

  مسئول واحد مهریه اداره اجرایی اسناد رسمی اهواز

جمعی از مدیــران و کارکنان 

بانک رفاه کارگران طی مراسمی 

به مناسبت آغاز هفته کار و کارگر 

بــا آرمان هــای بنیانگــذار کبیر 

 انقــلاب اســلامی حضــرت امام 

خمینی(ره) تجدید میثاق کردند . 

تجدیــد میثــاق مدیــران و 

کارکنــان بانک رفــاه کارگران با 

آرمان های بنیانگذار کبیر انقلاب 

اسلامی

به گزارش شاخه سبز ، همزمان 

با اولیــن روز این هفتــه اعضای 

هیئت مدیره بانک رفاه کارگران در 

راس هیئتی از مدیران و  کارکنان 

این بانــک به همراه دکتر ســید 

صولت مرتضوی وزیر تعاون، کار و 

رفــاه اجتماعــی، معاونــان این 

وزارتخانه، مدیران، روسا  و کارکنان 

ســازمان های تابعــه، جمعی از 

کارگران، کارفرمایان و جامعه کار 

و تولید با حضــور در مرقد مطهر 

معمار کبیر انقلاب و  قرائت فاتحه 

و نثار تاج گل با آرمان های شهدا و 

امام شهدا تجدید بیعت کردند  . 

مدیــران و کارکنان بانک رفاه 

کارگران با حضور گسترده در این 

مراســم بار دیگر ضمن تاکید بر 

همراهی بانک رفاه با جامعه کار و 

 تولید کشور، آمادگی این بانک به 

منظــور حمایــت اثربخــش از 

برنامه هــای توســعه ای در حوزه 

تولید و اشتغالزایی را اعلام کردند.  

 

گفتنــی اســت، بانــک رفاه 

کارگران در سال های اخیر همواره 

سعی کرده است با حمایت موثر از 

واحدهای تولیــدی و برنامه های 

 اجرایی در حوزه تولید ملی، همیار 

مطمئنــی بــرای دســتگاه های 

اجرایی در این حوزه به ویژه وزارت 

تعــاون، کار و رفــاه اجتماعــی، 

 ســازمان تامین اجتماعی و سایر 

نهادها و سازمان های مربوطه به 

منظور پیشبرد اقدامات توسعه ای 

باشد . 

تجديد ميثاق مديران و كاركنان بانك رفاه كارگران با آرمان هاى بنيانگذار كبير انقلاب اسلامى

︣︊︠

 «آگهى مناقصه عمومى خريد» 
شماره هاى 38، 39 و 40 سال 1402 

شركت آب و فاضلاب استان آذربايجان شرقى در نظر دارد اقلام به مقدار و مشخصات ذيل به روش  مناقصه عمومى: 

و از طريق ســامانه تداركات الكترونيكى دولت خريــدارى نمايد. كليه مراحل مناقصه از طريق 

درگاه  سامانه تداركات الكترونيكى دولت (ستاد) به آدرس  www.setadiran.ir  انجام خواهد 
شد. بديهى  است شركت در رد يا قبول هر يك از پيشنهادات مختار خواهد بود. هزينه آگهى از 

برنده مناقصه  اخذ خواهد شد. 
     مهلت فروش اسناد از تاريخ درج آگهى لغايت 19 مورخه 1402/2/12 

آخرين مهلت تسليم پيشنهادات در سامانه ستاد ايران ساعت 8 صبح مورخه 1402/2/24 
زمان و تاريخ بازگشايى پيشنهادات در سامانه ستاد ايران ساعت 10 صبح مورخه 1402/2/24 

شركت ســهامى آب و فاضلاب 
استان آذربايجان شرقى

  نوبت اول

شركت آب و فاضلاب استان آذربايجان شرقى
محمدخانى-رئيس هيئت مديره و مديرعامل

آگهى  فراخوان مزايده عمومى
شركت كشت وصنعت حكيم فارابى خوزستان در نظر دارد حدود 
1200 تــن كاه  وكلش گندم  و جو مزارع را از طريق مزايده به 
فروش رساند لذا از كليه  شركتها و پيمانكارانى كه شرايط ذيل 
را دارند دعوت ميشــود از تاريــخ چاپ آگهى  به مدت يك هفته 
جهت دريافت اســناد مزايده به اداره قرار دادهاى مديريت 

 بازرگانى اين كشت و صنعت مراجعه نمايند. 
شـرايط شـركت در مزايده:الـف) داشــتن ســوابق مرتبط 
ب) داشتن توان مالى ج)  داشتن توان تامين تجهيزات لازم به 
شرح ذيل د) داشتن گواهى تاييد صلاحيت  پيمانكارى و گواهى 
صلاحيت ايمنى (كليه گواهى ها و مدارك ارائه شــده نياز به 
 تاييد و ممهور نمودن كپى برابر اصل از مراجع قانونى دارد. ) 

تجهيزات لازم و مورد نياز جهت مزايده: دستگاه موور،بيلرو 
كاميون به تعداد  مورد نياز جهت بســته بندى ، جمع آورى ، 

حمل و بارگيرى. 
 1)مدت قرارداد:2 ماه

    2)محـل اجراى قرارداد:شــركت كشــت و صنعت حكيم 
 فارابى خوزستان واقع در كيلومتر 35 جاده اهواز - آبادان

 3) ضمانتنامه شركت  در مزايده : 1/000/000/000 ريال. 
 -جهــت اطــلاع، آگاهــى و هماهنگى هــاى لازم بــا تلفن هاى 
06133135092 و   06133135094 اداره قــرار دادهــا 

تماس گرفته شود. 
 - شــركت در تعيين صلاحيت متقاضيان رد يا قبول هر يك از 

پيشنهادات بدون  ذكر دليل مختار است . 

 - هزينه درج آگهى مزايده به عهده برنده مى باشد. 

مديريت بازرگانى
شركت كشت و صنعت حكيم فارابى خوزستان شناسه آگهى:1486350  شناسه آگهى:1486575  

 محل  اعتبار تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار)ریال( واحد تعداد یا مقدار نام و مشخصات کالا ردیف شماره فراخوان شماره مندرج در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت

 5/0/0000مورخ  0000000001000002شماره 
 متر 1000 000لوله داکتیل  0 13

 عمرانی 000/000/000/1
 حلقه 0000 000لوله واشر سر  0

5/0/0000مورخ  0000000001000000شماره  000/000/000/0 دستگاه 05 دستگاه کلرزنی 0 12   عمرانی 

 5/0/0000مورخ  0000000001000000شماره 

00 
0 

با  31لوله پلی اتیلن 
PN=10  وPE=100 

 متر 03100

 عمرانی 000/000/350/0

0 
با  31لوله پلی اتیلن 

PN=16  وPE=100 
 متر 0500

1 
با  55لوله پلی اتیلن 

PN=10  وPE=100 
 متر 000

0 
با  20لوله پلی اتیلن 

PN=10  وPE=100 
 متر 00500

5 
با  20لوله پلی اتیلن 

PN=16  وPE=100 
 متر 0000

3 
با  000لوله پلی اتیلن 

PN=10  وPE=100 
 متر 0200

5 
با  000لوله پلی اتیلن 

PN=16  وPE=100 
 متر 0000

3 
با  030لوله پلی اتیلن 

PN=10  وPE=100 
 متر 500

 



 
خبر عکـس  روز

سرپرست وزارت آموزش و پرورش : 

معلمان هفته آينده خبرهاى خوبى 
مى شنوند

رضامراد صحرایی سرپرست وزارت آموزش و پرورش با اشاره به 

فرا  رسیدن روز معلم گفت: ۱۲ اردیبهشت معلمان از سراسر کشور 

به  دیدار مقام معظم رهبری خواهند رفــت و خبرهای خوب را روز 

معلم  خواهند شنید. 

وی با بیان اینکه موضوع رتبه بندی معلــمان را پیگیری کرده 

ایم، ادامه  داد: فرآیند رتبه بندی معلمان هنوز تمام نشــده است. 

رتبه بندی مهم  ترین و بزرگ ترین تحول تاریــخ آموزش و پرورش 

کشور است که از  ســال ۱۲۸۶  تا به امروز چنین اتفاقی رخ نداده 

است. 

 

وزير ارتباطات : 

احدى حق دسترسى به اطلاعات مردم را 
ندارد

عیسی زارع پور وزیر ارتباطات با تاکید بر اینکه وزارت ارتباطات 

بــر  ضوابطی که وضــع کــرده کاملا نظــارت دارد، خاطرنشــان 

کرد: به هیچ  وجــه احدی حق دسترســی به اطلاعــات مردم در 

پیام رسان های داخلی را  ندارد. خیال مردم عزیز راحت باشد. 

وی افزود: شــائبه ای مطرح شــد که اتصال پیام رســان های 

ایرانی به  یکدیگر به حریم خصوصی و رقابت در پیام رسان ها ضربه 

می زند. این  کار جهت گیری کلی در فضای بازار دیجیتال جهانی 

اســت و باعث  افزایش رقابت می شــود. دنیا دارد به این ســمت 

حرکت می کند. 

وزير ميراث فرهنگی، گردشگری : 

علت كاهش سفر گردشگران آذربايجانى 
به ايران

ســید عزت الله ضرغامــی وزیر میــراث فرهنگی، گردشــگری 

و صنایع  دســتی در رابطه با ســیم کارت هــای بدون فیلــتر برای 

گردشــگران تصریح  کرد: ما هم چنان معتقدیم که باید سیم کارت 

مناســب برای رفع نیاز  گردشگران تامین شــود  و این کار استدلال 

دارد نه تنها برای آنها   (گردشگران خارجی) بلکه برای مجموعه های 

اصلی در کشــور که  خدمات مســافری می دهند باید این ظرفیت 

برای آنها فراهم شود. 

وی همچنین درباره کاهش سفر گردشگران آذربایجانی به ایران 

تصریح  کرد: سفر گردشگرانی که از کشورهای آذربایجان داشتیم و 

شاید  دومین منبع گردشگری ما بودند به خاطر عدم همکاری دولت 

آذربایجان  و بستن خیلی از مرزهای زمینی کاهش یافته است. 

واكنش وزير بهداشت به مرگ يك نوزاد 
در بيمارستان

بهرام عین اللهی وزیر بهداشــت درمان و آموزش پزشــکی در 

پاسخ به  پرسشی درباره مرگ یک نوزاد در بیمارستان امام سجاد 

(ع) شــهریار،  اظهار کرد: مجموعه وزارت بهداشت و همکاران ما 

حساس هستند و  هرنوع تخلف یا قصوری انجام گیرد با آن مقابله 

می شــود. این موضوع  هم مربوط به دانشگاه علوم پزشکی ایران 

بوده است و آقای دکتر  پازوکی نســبت به اتفاقی که افتاده است 

سریعاً اقــدام کرده اند و پیگیری  قصور به پزشــکی قانونی محول 

شده است و جزییات این موضوع را  باید از آنجا پیگیری کرد. 

وزير اقتصاد : 

بسته دولت براى «مهار تورم و رشد توليد» 
ظرف چند روز آينده نهايى  مى شود

سید احسان خاندوزی وزیر اقتصاد با ارائه توضیحاتی درباره 

جزئیات  بســته ده بندی دولت برای مهار تورم و رشد تولید،  تاکید 

کرد که ظرف  چند روز آینده این بسته پس از اخذ نظر تشکل های 

تولیدی و اقتصادی  غیر دولتی با حضور رئیــس جمهور نهایی و 

ابلاغ خواهد شد. 

اخبار
وزير نفت : 

اگر جايگاهى بگويد كارت سوخت ندارد 
تخلف است

جواد اوجی وزیــر نفت با تاکید بر اینکــه هیچ برنامه ای 

برای افزایش  قیمت سوخت وجود ندارد،  افزود: در بودجه 

۱۴۰۲ به ما تکلیف کرده  است که ســوختگیری خودرو ها 

با کارت ســوخت انجام بشــود. ما یک  ماهه کارت سوخت 

را تحویل می دهیم. از مردم می خواهیــم زمان  مراجعه به 

جایگاه ها حتما با کارت شخصی خودشان مراجعه کنند. 

وی گفــت: کارت های ســوخت جایگاه هــا جمع آوری 

نشده بلکه تعدادشان  کم شده است تا کنترل کنیم. مردم 

طبق قانونی که مجلس گذاشته باید از  کارت سوخت خود 

اســتفاده کنند و این کارت ها بــرای زمانی اســت که  اگر 

کســی کارتش را گم کرد مشکلی نداشته باشــد و از کارت 

سوخت  اضطراری جایگاه استفاده کند. اگر جایگاهی می 

گوید کارت سوخت  ندارد تخلف است. 

معاون پارلمانی رييس جمهوری : 

لايحه تشكيل وزارت بازرگانى در دولت 
تصويب شد

محمد حســینی معــاون پارلمانی رییــس جمهوری از 

تصویب لایحه تشــکیل  وزارت بازرگانی در دولت خبر داد 

و اظهار کــرد: ما بــر این بــاور بودیم  که چون طــرح وزارت 

بازرگانی وجود دارد و لایحه دوفوریتی ســازمان  بازرگانی 

ارائه شــده شــاید نیازی نباشــد، اما وقتی هیئت رئیسه و 

شــخص  رئیس مجلس این موضوع را مطرح کردند، امروز 

در دولت لایحه  تشکیل وزارت بازرگانی تصویب شد. 

لايحه  تشكيل وزارت بازرگانى تقديم 
مجلس مى شود

علــی بهــادری جهرمــی ســخنگوی دولت اعــلام کرد 

که دولت در راســتای  عمــل به بیانــات رهــبری در زمینه 

هماهنگــی و همــکاری و همدلــی میــان  قــوا، لایحه ای 

دوفوریتی برای تشــکیل وزارت بازرگانــی تصویب کرد که 

 همین امروز تقدیم مجلس می شود. 

وی افزود: مجلس اختیار دارد که هرگونه تصمیم گیری 

درباره  تنظیم گــری بازار داخلــی با اخذ طبیعــی نظرات 

کارشناسی داشته باشــد.  دولت نگاهش این است که در 

حوزه تنظیم بازار حتماً نیازمند اصلاح  ســاختار هســتیم و 

ساختار فعلی مناسب نیست و مردم هم از وضعیت  رضایت 

کافی ندارند. این که اصلاح ســاختار به شــکل سازمان یا 

وزارت  باشــد اختیار با مجلس اســت و دولت هم با تشکیل 

سازمان بازرگانی و  هم تشکیل وزارتخانه موافق است. 

برنامه هاى رييس جمهور در سفر به استان 
خوزستان

محســن منصوری معاون اجرایی رییــس جمهور ضمن 

تشریح برنامه  های سفر رییس جمهور و هیات دولت به استان 

خوزستان در روزهای  پنجشــنبه و جمعه (۷ و ۸ اردیبهشت) 

گفت: این هفتمین سفر  رییس جمهور به این استان و دومین 

سفر هیات دولت اســت و کثرت این  سفرهم به دلیل اهمیت 

این استان برای رییس جمهور است. 
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رئيس اتاق بازرگانی ايران و چين: 

دليل تورم فعلى سياسى است؛  دولت هاى گذشته ماله اى به نام پول نفت داشتند

︗︪ــ﹠﹢اره ﹐﹜﹥ ﹨︀ی آ︨ــ︀را
دومین جشنواره لاله های آسارا با ۲ میلیون و ۵۰۰ هزار پیاز گل لاله در بیش از ۴۳ واریته و رنگ متفاوت در کنار ۲۰ نوع گل و گیاه فصلی در مساحت حدود ۲.۵ هکتار از باغات 

میوه آسارا کاشته شده است.در صورت مساعد بودن آب و هوا این جشنواره تا اواخر خرداد ادامه دارد.

عكس :   محمدمهدى پورعرب

رئیس اتــاق بازرگانی ایران و 

چیــن با بیــان اینکه تــورم کلیه 

 سیاســت گذاری های کشــور را 

تحت تأثیر قرار داده است، گفت: 

نمی توان  انتظار داشت سیاست 

در  اقتصــادی  برنامه هــای  و 

شــرایطی که با تورم  بــالای ۴۰ 

درصد مواجهیم به درستی اجرا و 

اعمال شوند؛ تورم فعلی به  شدت 

قابلیت پــرش به بالاتــر از این را 

دارد. به نظر می رســد در شرایط 

 فعلی هیچ ســقفی را نمی توان 

برای درآمد ثابت در نظر گرفت که 

زورش  به تورم فعلی برسد. بانک 

مرکزی و مرکز آمار با فرمول های 

پیچیده و  تغییر در سبد خانوارها و 

.... تــلاش دارند که رقــم تورم را 

پایین بیاورند  این در حالیست که 

تــورم را می تــوان زمانی کــه به 

فروشگاه  برای خرید  می روید به 

خوبــی احســاس کنیــد. وی 

کاهش حجم پول نفت را یکی از 

 دلایــل ایجــاد تــورم در کشــور 

دانست و افزود: باید دلایل تورم 

موجود در  کشــور را جســت وجو 

کنیم؛ به نظر می رسد قصه از ۵۰ 

سال پیش آغاز  شد یعنی زمانی 

که پول نفت به دست دولت ها آمد 

و همیــن موضــوع  زیرســاخت 

اقتصــاد را خــراب و دولت هــا را 

بــزرگ، پرهزینــه و بی خاصیت 

 کرد؛ ۵۰ سال است که کشور به 

تــورم ۲ رقمی عادت کــرده ولی 

هموراه  این تــورم بنا به روایتی از 

۱۶ درصد بالاتر نرفته است و در 

اوج آن با  تورم ۲۰ تا ۲۱ درصدی 

مواجه بودیــم. اما از یک زمان به 

بعــد اتفاقــی  رخ می دهــد کــه 

به راحتــی از تــورم ۴۰ درصدی 

عبور کردیم و کشور و  اقتصاد این 

تــورم را به راحتــی در خود هضم 

کرد. به گفته حریری؛ دلیل  تورم 

فعلی سیاسی است نه اقتصادی. 

چراکه در گذشته دولت ها ماله ای 

 بــه نــام پول نفــت داشــتند که 

می توانست با تکیه به آن بر روی 

تمام نقاط  ضعف سیاست گذاری، 

اجرا، رانت و .... سرپوش بگذارد 

اما از یک  مقطع به بعد پول نفت 

به موقع به دســت آنها نمی آمد و 

ایــن موضوع  یکــی از علت های 

مهم ایجــاد تورم  شــد. دولت ها 

نمی دانستند چگونه در  شرایطی 

کــه پــول نفــت ندارنــد امــا 

هزینه هایشــان مانند گذشــته 

اســت، خــود  را اداره کند. از این  

روی چاره ای جز چاپ اسکناس 

نداشــتند و نقدینگــی  بــدون 

پشتوانه و رشــد اقتصادی خلق 

کردند. 

شــاخه ســبز - وزیــر 

تشــکیلات  خارجــه 

خودگــردان فلســطین 

بــا اشــاره بــه  عضویت 

صهیونیســتی  رژیــم 

بــا  ملــل  در ســازمان 

شروط  نقــض  وجــود 

آن،  خواســتار عضویت 

فلســطین و به رسمیت 

شــدن  شــناخته 

ایــن کشــور از  ســوی 

طرف هایــی شــد که به 

راه حل دوکشــوری باور 

دارند. 

بــه گــزارش ایســنا، 

بــه نقــل از خبرگــزاری 

فلســطین،  ”وفــا“ی 

ریــاض  مالکــی، وزیــر 

تشــکیلات  خارجــه 

خودگــردان فلســطین 

در ســخنرانی کــه بــه 

گذشــت   مناســبت 

ســالروز  از  ســال   ۷۵

”نکبت“ بــه نمایندگی 

از فلســطین در  شورای 

داشــت،  امنیــت 

عملیــات  گفــت: 

کوچاندن و جابه جایی 

فلســطینی ها  بــا یــک 

هدف که در روز روشــن 

در  می شــود،  دنبــال 

دســت اجرا اســت و آن 

 هدف هم الحاق اســت 

و زمــان پایــان یافــتن 

”نکبــت“ فــرا رســیده 

است. 

المالکی در شــورای 

امنیــت اظهــار کــرد: 

فلســطین  ”نکبــت“ 

طولانــی شــده و  ایــن 

طولانی ترین دوره سلب 

حقــوق ملــی، جمعی و 

فــردی در جهان اســت 

 که طولانی تریــن دوره 

اشــغال در تاریخ مدرن 

را رقم زده است. 

خارجــه  وزیــر 

خودگردان  تشــکیلات 

ادامــه  در  فلســطین 

تاکید کرد: کل  ساختار 

قوانیــن  بــر  حاکــم 

بین المللی بــر دو اصل 

اساسی اســتوار است: 

 یکی حــق ملت هــا در 

تعیین سرنوشــت خود و 

دیگــری غیرمجاز بودن 

 کنترل با زور بر سرزمین 

آنهــا و هیــچ نقضی در 

مورد ایــن اصول  بزرگتر 

الحــاق  و  تجــاوز  از 

نیست. 

او  همچنیــن 

تاکید کــرد: اگــر تعهد 

ســازمان  منشــور  بــه 

ملــل وجــود داشــته و 

شــورای   قطعنامه های 

امنیت اجرا می شــدند، 

صلــح از مدت هــا قبل 

حاکــم  بــر  فلســطین 

شده بود و اشــغالگری 

وجــود  آپارتایــدی  و 

تمــام  ایــن  نداشــت، 

 چیــزی اســت کــه مــا 

می خواهیــم، تعهــد به 

منشــور ســازمان ملل و 

اجــرای  قطعنامه هــای 

سازمان ملل. 

المالکــی در ادامــه 

از  نفــر  چنــد  گفــت: 

اسرائیلــی  مســؤولان 

جنایــات  بابــت 

در   شهرک ســازی 

سرزمین مــا، کوچاندن 

حمــلات  اجبــاری، 

کورکورانــه  علیــه 

تخریب  غیرنظامیــان، 

خانه ها و ســاختمان ها 

به هــر نحــوی محاکمه 

چــه  بــا  و   شــدند 

مجازات هایــی مواجــه 

شــدند؟ البتــه کــه هر 

ســاله صدها و  هــزاران 

فلسطینی اشتباهی به 

قتل نمی رســند و دلیل 

شــمردن  ارزش  کــم 

 زندگــی فلســطینی ها 

و تــلاش بــرای تســلیم 

کنــترل  و  کردنشــان 

بــر آنها ایــن  اســت که 

سیاســت  اسرائیــل 

تیراندازی به قصد قتل 

را تصویب کرد. 

مســؤول  ایــن 

ادامــه  در  فلســطینی 

بــه  خــود  ســخنرانی 

روزه  هــر  نقض هــای 

فلســطینی ها   حقــوق 

اشــغالگران  توســط 

نیســتی  صهیو

تروریســم  و 

ک نشــین ها   شهر

و  پرداخــت 

و  سربازهــا  گفــت: 

ک نشــین ها  شهر

و  زندگــی   خیابان هــا 

مــا را ویــران می کننــد 

و هیــچ کســی در هیچ 

کجــا و هیــچ زمانی در 

 امــان نیســت، نــه در 

مناطق، نــه خیابان ها، 

کلیســاها،  مســاجد، 

مــدارس و  خانه های ما 

و هیچ گونــه احســاس 

شرمی وجود نــدارد که 

اعلام شود یک  گروه که 

بــه صــورت غیرقانونی 

در سرزمیــن مــا حضور 

دارد، بایــد از  تمامــی 

برخــوردار  امتیازهــا 

شــود در حالــی که یک 

گــروه دیگر که ســاکن 

 قانونــی ایــن سرزمین 

از  همچنــان  اســت، 

حقــوق  ابتدایی تریــن 

خــود محــروم  خواهــد 

بود. 

او تاکیــد کــرد: یک 

اصل ســاده وجود دارد 

که پایه تمامــی قوانین 

بین المللــی  و عدالــت 

اســت:  بین المللــی 

راه  تنهــا  بازدارندگــی 

برای جلوگیری از تکرار 

 اســت و تنها مساله ای 

کــه شایســته بررســی 

اســت، ایــن اســت که 

چگونــه  می توانیــد 

پاســخی جمعی داشته 

باشــید بــه شــکلی که 

تمامی افــراد را از  نقض 

قوانیــن بین المللی باز 

و تضمیــن کنــد  دارد 

همــه در گفتــار و عمل 

 پایبند باشند. 

افــزود:  المالکــی 

تا زمانــی کــه اسرائیل 

اشــغالگری  نتیجــه 

برداشــت  را  خــود 

 می کنــد و مــا هزینه آن 

را می پردازیــم، الحــاق 

و آپارتاید تنهــا واقعیت 

 باقی مانــده بــرای مــا 

است. 

خارجــه  وزیــر 

خودگردان  تشــکیلات 

فلســطین در ادامه نیز 

به رســمیت  شــناختن 

را  فلســطین  کشــور 

خواســتار شــد و گفت: 

چگونــه کشــوری که از 

و  دوکشــوری   راه حــل 

صلح حمایــت می کند، 

می توانــد به رســمیت 

نشــناختن  کشــور 

را  الآن  تــا  فلســطین 

کــه بــدون آن راه حــل 

دوکشوری وجود ندارد، 

 توجیه کند ؟ اگر اکنون 

که کشــور فلســطین با 

تهدیدی حیاتی مواجه 

رســمیت  اســت،  بــه 

شناخته نشــود، جامعه 

بین الملــل چــه زمانی 

این کار را انجام  خواهد 

داد؟   

مســؤول  ایــن 

پایــان  در  فلســطینی 

گفت: چرا این شــورا که 

دهه ها اســت  خواستار 

راه حــل  (اجــرای) 

اســت،  دوکشــوری 

عضویــت  درخواســت 

در  کشــور  فلســطین 

را  عمومــی  مجمــع 

نمی دهــد؟ آیــا راهــی 

نمایــش  بــه  بــرای 

گذاشــتن  حمایــت 

بین المللــی از راه حــل 

از  بهــتر  دوکشــوری 

بازگردانــدن کشــوری 

کــه  از ســال ۱۹۴۸ از 

عضویــت در ســازمان 

ملل محروم شده، وجود 

دارد؟  چــرا اسرائیلــی 

کــه شروط عضویتــش 

قطعنامه هــای  یعنــی 

۱۸۱ و ۱۹۴ را  نقــض 

کرده و به نقض منشــور 

ســازمان ملــل ادامــه 

می دهد، حق عضویت 

 دارد و مــا که به منشــور 

ســازمان ملــل احترام 

آن  از  می گذاریــم، 

محروم  هستیم؟

همچنین او در پایان 

با تاکید بر اینکه مساله 

فلسطین مساله امنیت 

بین المللــی  و  صلــح 

است. 

المالکی در شورای امنيت:

 هيچ راهى جز راه حل دو كشورى وجود  ندارد


